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Werf OCMW bij -8°:
Op de knieën in de sneeuw
Arbeidsauditeur te Leuven schiet op de journalist

De elektrische installatie waarop de slijptol is aangesloten
werd voordien gewijzigd en vóór indienststelling niet gekeurd,
er was zelfs nog geen beschermingsgeleider, die werd pas op
14 januari 2009, vlak vóór de keuring, uitgevoerd.

In het kader van onze actie
aangaande de veiligheid op
bouwwerken, meer be-
paald, de afwerkings-

bedrijven, werden reeds in
november 2008 rapporten
opgemaakt. Op 6 januari
2009 komen we terecht op
een werf waarvan het
OCMW van Begijnendijk de
bouwheer was.

Arbeidsauditeur.
Omdat hier een OCMW op een
schandalige manier in de fout

VEILIGHEID
daar spreekt
men veel over

gaat en zelfs de elektrische installatie
waarop de slijptol, die hier in natte
omstandigheden wordt gebruikt, is
aangesloten na de wijziging, niet werd
gekeurd vóór indienststelling, wordt

het rapport naar de Arbeidsauditeur te
Leuven gestuurd, maar de Auditeur
laat de journalist bij de locale Politie
van Begijnendijk ontbieden om na te
gaan of het opmaken van het docu-
ment, geen bemoeienissen van de
journalist zijn.

Klacht bij de
Hoge Raad Justitie.
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Op de valreep !
De Raad Voor Journalistiek -RVJ-
mag de Guillotine die ze voor 9
april 2009 voor Erik Verbeeck
had opgesteld, nog even opzij
zetten. Een Brussels advocaat
hervormde in extremis de
eigenzinnige houding van Filip
Voets, de RVJ zou anders een
dagvaarding in de bus gekregen
hebben ................................. blz 17.
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zwaar onder vuur ........ 23



Is een periodiek dat maandelijks
één of meerdere malen
verschijnt. Het is totaal
onafhankelijk en onderscheidt
zich van andere tijdschriften
wegens het dieper ingaan op
het “maatschappelijke”.
De belangen van de burger staan
aan de top, zonder politieke of
andere inmenging waardoor
onderwerpen behandeld kunnen
worden die elders onvoldoende
aan bod komen.
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Voornaamste online
berichten maart 2009

01/03 - Begijnendijk.
Rosa verzuipt in mazout en
beweegt in het oog van de camera.
01/03 - Heist-op-den-Berg.
Nachtelijke inbraak bij Rosa L.
01/03 - Morse-Press VOF.
Folder voor belangstellende
abonnees.
02/03 - Pedofielen.
Website publicatie pedofielen
nefast.
02/03 - Begijnendijk.
en de Sp.a spionnen.
05/03 - Belgacom.
Maakt het Morse-Press VOF moeilijk
en zegt contracten op.
06/03 - Telefoneer
over de hele wereld voor een
habbekrats.
06/03 - Kansarmoede.
Ontbijt ten voordele van de
schrijfkunst.
06/03 - Remo.
Hoe hard stinkt het Remo stort.
06/03 - Lokale Politie.
Te veel "politieke" Politie?
08/03 - Arbeidsauditeur.
Philippe B. kan meldingen over
onveiligheid niet velen.
08/03 - Remo.
MM sprak getuige Remo stort.
08/03 - Den Draai vzw.
Kansarmen het woord geven.
08/03 - OCMW Begijnendijk.
belast onnuttig Justitie en Politie.
11/03 - Didier Reynders.
Kabinetchef krijgt beloning.
12/03 - Cocaïne.
Nederlander verstopt cocaïne in
pompelmoezen.
12/03 - OCMW Begijnendijk.
Voor de vierde keer in ongelijk.
13/03 - Eandis veiligheid.
Twee keer in de fout op één werf.
14/04 - Hoge Raad Justitie.
Krijgt dossier over Leuvens
Arbeidsauditeur.
14/03 - OCMW Begijnendijk.
Heeft nog steeds geen
conformiteitsattest.

16/03 - Electrabel.
Promoot onveilig werken op
hoogten.
17/03 - Begijnendijk.
Rosa haalde uiteindelijk de gazet.
17/03 - Champion.
Daders overval Sint Truiden
opgepakt.
17/03 - Bart Hannah.
Ten voordele van VZW die nog niet
bestaat.
19/03 - OCMW Begijnendijk.
Miskent weer haar plichten.
19/03 - Leuven.
Grote controle stationsomgeving.
19/03 - Brussel.
Heroïne verstopt in verfpotten.
19/03 - Vrt.
Rode propagandazender toch een
beetje gekortwiekt.
20/03 - Telenet.
Moet nóg meer toezien op
toepassing veiligheid.
22/03 - Remo.
Eerste metingen leveren geen écht
resultaat op.
22/03 - Hoge Raad Justitie.
onderzoekt klacht tegen
Arbeidsauditeur.
23/03 - RA Rookmelders.
Privé of industrieel, wat is het
verschil?
23/03 - NICC
Pers misbruikt cijfers
jeugddelinquentie.
23/03 - Milquet.
Krijgt ook dossier over WASO.
24/03 - Leugenaars.
Verhofstadt en Reynders, MM had
overschot van gelijk.
24/03 - Politie.
Snelle Spoorwegpolitie.
24/03 - Betekom.
Arbeidsongeval met dodelijke
afloop in bouw.
24/03 - Federale Politie.
Heeft nieuw logistiek centrum in
regio Luik.
25/03 - Begijnendijk.
Vraag aan vermeende rijbewijs
specialist.
25/03 - Morsum Magnificat.
Financiën en Justitie trouwe

bezoekers website.
26/03 - Veiligheid.
Daar spréékt men veel over.
26/03 - Vrt.
Ongepaste houding van verspillers.
26/03 - Arbeidsonveiligheid.
Geen goednieuwsshow, dus geen
politiek of pers.
26/03 - LDD.
Jurgen Verstrepen krijgt al geruime
tijd kritiek.
26/03 - OCMW Begijnendijk.
Opgeknapte studio in Booischot
krijgt inspectie.
27/03 - Erik Verbeeck.
Zal hoge raad aantonen dat het
geen bemoeienis is.
27/03 - LDD
John Vrancken stapt nu ook uit
LDD.
27/03 - Secura.
Veiligheid daar spreekt men véél
over.
28/03 - Betekom.
Slachtoffer werkongeval begraven.
28/03 - Heist-op-den-Berg.
Bed in brand.
28/03 - Begijnendijk.
Weer onveiligheid rond -MGB-
circus
29/03 - Bliksembeveiliging.
Op z'n Belgisch.
29/03 - GSM.
Schadelijke niet ioniserende
stralingen.
29/03 - Morsum Magnificat.
Journalist vraagt HR meer
onderzoek.
30/03 - Microsoft.
Downlaod Genuine Advantage niet.
30/03 - Arbeidsinspectie.
Nu ze toch in Begijnendijk is.
31/03 - Genk.
OCMW moet dringend financiële en
morele opvoeding krijgen.
31/03 - Wappertunnel.
Antwerpse kiezer wordt bedrogen.
31/03 - Mechelen.
Bliksemafleider van Hanswijkkerk
moet óók weg.
31/03 - Hulpdiensten.
Nieuw protocol bij het overbrengen
van slecht nieuws.
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Particuliere Stookolietanks.
groene “Dop“ groene “Flop“
Wet voor particuliere tanks opnieuw aangepast.

De “Conformiteit“
en de

“Verantwoordelijk-
heid“

Informazout zegt bij haar toelich-
tingen dat bij de toewijzing van de
verantwoordelijkheid tussen
huurder en verhuurder, volgend
basisuitgangspunt geldt :
° Wat in het huurcontract staat
heeft voorrang op alles.
° De eigenaar/verhuurder moet
zorgen dat zijn “goed” beantwoordt
aan de wettelijke normen en hij
instaat voor de wettelijke voorzie-
ning/uitrusting zoals; overvul-
beveiliging, permanent
lekdetectiesysteem, inkuiping of
dubbelwandig maken, alsmede de
kosten die ermee gepaard gaan.
° De huurder heeft een
verwittigingsplicht -desgevallend
met een aangetekend schrijven-
tegenover de eigenaar/verhuurder
dat de controle nodig is en dat
deze in principe ook de kosten
ervan draagt.

Huurder de pineut.
Stookolietanks voor particulier
gebruik moeten reeds sinds augus-
tus 2008 in ieder geval een
conformiteitsattest hebben, zoals
groene dop met erkennings-
nummer van de technicus en de
controledatum., maar dat is duide-
lijk op duizenden plaatsen niet het
geval, controle is er niet, enkel bij
geviseerden of pechvogels. Ver-
huurders die een pand verhuren

De zeer ingewikkelde en uitgebreide VLAREM I -Besluit van de Vlaamse Regering van 6 februari 1991-
en II -Besluit Vlaamse Regering  1 juni 1995 -BS 31 juli 1995- reglementering van meer dan 350
bladzijden wordt, zoals we dat met de Belgische regeltjes en wetten gewend zijn, ook nog
eens om de haverklap gewijzigd.  Er werden sinds 1991 niet minder dan 36 wijzigingen
doorgevoerd, de laatste betreffende de particuliere stookolietanks dateert van 28 november
2003, die wijziging handelde toen over de lek-detectiesystemen.
Nu komt er een versoepeling van de keuring van particuliere tanks met een inhoud van
minder dan vijfduizend liter.
Die versoepeling had er niet
moeten komen, de wet wordt
toch niet toegepast, de ge-
meenten die op een Klasse III
inrichting moeten toezien en
vooral de leveranciers van
mazout vegen er, zo blijkt,
vierkant hun broek aan,
typisch Belgisch, degene die
de wet niet respecteert is,
wéér, de winnaar.

Als de wet massaal wordt
overtreden, dan maar

versoepelen.

01

De groene dop is hier vals, er is ook geen overvul-
beveiliging, de woning (?) werd op 6 januari 2009
door het  OCMW van Begijnendijk te huur aangebo-
den.

Schrijnend voorbeeld I

waarvan de stookolietank niet
voldoet aan de regels zijn in de
fout, maar de leveranciers zijn
evenzeer fout, zij mogen een tank
die niet in orde is, niét vullen.
Als de eigenaar én de
mazoutleverancier in de fout gaan,
is het aan de huurder om als derde
in de rij de eigenaar op de wet te
wijzen, dat is de grootste onzin.

Gemeente I.
In een concreet geval wordt de
Milieu-inspectie van Vlaams Brabant
ingeschakeld,  daar verwijst men
naar de Gemeente, in casu,
Begijnendijk die het toezicht op die
Klasse III inrichtingen heeft, de
milieudienst van de gemeente zalft
maar in feite gebeurde er niets en
jawel, de huurder werd als “lastig”
aanzien want de eigenaar -René N-
is immers “goede maatjes” met de
gemeente.

Gemeente II.
In een ander dossier is er opnieuw
een probleem met een niet con-
forme stookolietank. Overeenkom-

stig het advies van Informazout,
stelt de huurder de verhuurder in
kennis, in gebreke, maar die doet
niets.  Aangezien het over dezelfde
gemeente gaat en men daar toch
niets onderneemt, stapt de huurder
naar de politie van die gemeente
-Begijnendijk- en er wordt op 2
januari 2008 een PV opgesteld, dat
werkt blijkbaar wél. Als gevolg
daarvan stuurt de eigenaar op 9
januari 2008 al een firma en op 24
januari 2008 een tweede die de
tank zou goedgekeurd hebben.

Vals
identificatienummer.
De huurder moet niet alleen de
eigenaar aanporren, maar moet
blijkbaar óók als controleur funge-
ren.
Bij nazicht van het identificatie
nummer op de Groene dop, blijkt
er een cijfer te ontbreken, de

02

Groene flop I
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van  03
huurder gaat op
onderzoek uit en
ontdekt dat de
firma Verhelst uit

Aarschot niet meer over de nodige
vergunningen beschikt om tanks te
keuren, toch gebeurde dat hier op
24 januari 2008. Eén verbetering
was er wél; de overvulbeveiliging,
de zogenaamde “Fluit”, voor de rest
was er weinig gewijzigd. Ondertus-
sen is het wéér de huurder die de
woede van iedereen op de hals
haalde, terwijl zowel de eigenaar,
als de gemeente in de fout zijn
gegaan, écht de omgekeerde
wereld.

Wet op de
Inrichtingen Klasse III.
De milieuwetgeving rond particu-
liere stookolietanks  is vervat in de
artikels 6.5 van de Vlarem I van 19
januari 1999, het is een Klasse III
inrichting die onder de bevoegdheid
van de gemeenten valt.  Dat artikel
is niet zó ingewikkeld, maar het
probleem zit erin dat sinds de wet
in augustus 2000 in het leven is
geroepen, deze ondertussen
massaal overtreden is en nog
steeds duizenden oude tanks niet in
orde zijn, met andere woorden, de
overheid, in casu de gemeenten, er
in negen jaar niet in geslaagd zijn
de milieuwetgeving te doen toepas-
sen. Het is nogal wiedes dat zoiets
fout loopt, gemeentelijke milieu-
diensten moeten over de toepas-
sing van de wet waken en vuile
politiek resulteert in een vuil milieu
en zachte heelmeesters maken
stinkende wonden.

Versoepeling gaat
in op 1 maart 2009.
Door de wet van 17 juli 2000 is
verondersteld dat particuliere
stookolietanks na negen jaar wel in
orde zijn, daarom zijn een aantal
versoepelingen ingevoerd, onder-
meer ;
° 6.5.5.1. Opslagplaatsen met
bovenvermelde houders -boven-
grondse <5.000 liter- dienen niet
onderworpen aan periodieke
controles.
De wet op de particuliere stookolie-
tanks met een waterinhoud van
minder dan 5.000 liter is recent
opnieuw gewijzigd, ondermeer art.
6.5.5.1. hierboven vermeld,  het is
allemaal te lezen in het Staatsblad
van 27 januari 2009. De
versoepeling gaat in voege de 1e
dag van de 2e maand die volgt op
de dag van de publicatie in het
Staatsblad. Vermits de publicatie op

Groene dop, groen bedrog.

Identificatienummer leerde dat, terwijl deze firma die op dat
moment niet meer erkend was, hier op 24 januari 2008 toch
nog keurde, is het aan de huurder om dát na te gaan?

?

Groene dop, groen bedrog II

Linkse tank: op 12 januari 2009 : Geen overvulbevei-
liging, geen identificatie - 21 januari 2009 : Overvul-
beveiliging én identificatie, of de aansluiting, de leiding
en de niveaucontrole conform zijn, is de vraag.
Rechtse tank: van dezelfde eigenaar maar aan een
ander persoon verhuurd is ongemoeid gelaten, dus niet
in orde.

Door toedoen van de stookolieverdelers die overal
leveren en de “lakse” milieudienst in gemeenten,
wordt de milieuwetgeving massaal met de voeten
getreden, stookolietanks voor particulier gebruik
moeten voldoen aan de Vlarem I -Klasse III-,
versoepeling in het Staatsblad van 27 januari 2009
maakt de regels van de conformiteit niet ongedaan.
Controles aan de bevoegdheid van de gemeenten
overlaten is duidelijk een grove fout.

vervolg 05
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27 januari 2009
plaatsvond, is
deze vanaf 1
maart 2009 in

voege. De wet is soepeler gewor-
den, maar ondertussen blijven
duizenden tanks overeind die niet
voldoen aan de regels van de
Vlarem I -en II- wetgeving, zeg
maar, milieumisdrijven.

De 1e keer te
Heist-op-den-Berg.
Binnenkort gaat de dienst Ruimte-
lijke ordening, die een Ingenieur
heeft aangesteld, samen met de
brandweer de woning aan de Kleine-
steenweg 147 in Booischot op
conformiteit volgens de Vlaamse
Wooncode bekijken. Die inspectie
komt er nadat het OCMW van

Begijnendijk in december 2008 en
januari 2009  met gemeente-
personeel een reeks
verfraaiingswerken aan een woning
die ze van Firmin VL uit Baal huurt,
uitvoerde en die studio van 40m²,
vooraleer deze over de nodige
attesten beschikt, wil verhuren.
Na protest van de potentiële huur-
ders werd de elektriciteit en de
stookolietank reeds gekeurd, maar
of die stookolietank met de overvul-
beveiliging én een identificatie van
de keurder voldoet, is twijfelachtig
immers art.6.5.1.2. bepaalt dat :
“Alle opslaginstallaties dienen
beschermd tegen mechanische
beschadigingen en elke vorm van
aantasting o.a. door corrosie.  De
dichtheid van leidingen, koppelingen,
kranen en toebehoren dient  ten

van  04
Beschermen tegen beschadiging en regels van
goed vakmanschap ... ?

Erik Verbeeck

Beschermen
tegen mechanische
beschadiging?

Gekeurd op 14 januari 2009

allen tijde verzekerd. Niet toegan-
kelijke leidingen dienen in een
brandstofdichte greppel of buis
geplaatst. Deze greppel of buis helt
af naar een toegankelijke opvang-
put. Mochten de regeltjes van
art.6.5.1.1., al niet duidelijk zijn,
dan zijn deze van “goed vakman-
schap” het wél, de foto waarop de

leiding is te zien, is hopelijk voor
iedereen duidelijk, dat is onaan-
vaardbaar, bovendien loopt het
tracé voor een groot stuk over de
eigendom van een ander, dat doet
de heer Firmin VL. allemaal zonder
problemen.

OCMW helpt malafide
eigenaars / huisjesmelkers

Dat het financieel probleem en de nood aan sociale woningen
meteen is opgelost als één procent van de geldstroom naar
Wallonië in Vlaanderen blijft, heeft deze redactie in het artikel
in Morsum Magnificat 161 -LDD jongeren Congres in Novotel-
reeds gebracht. Dat OCMW’s om bepaalde cliënten in “koten”
te kunnen dumpen, feitelijk onbewoonbare panden van
malafide eigenaars, met gemeentepersoneel, dus
gemeenschapsgeld, laat opknappen, is al te gortig. De ge-
meente van het gebeuren is BEGIJNENDIJK.

Eigenaar Firmin V.L. verhuurt in
Begijnendijk en Heist-op-den-Berg
enkele woningen die het woord
“woning” in feite niet waard zijn,
maar het OCMW van Begijnendijk
blijkt met die man goed te kunnen
opschieten, tenminste dat zegt hij
zelf, maar met één praktisch
voorbeeld zal deze redactie dat óók
bewijzen.

Slinkse
Bouwaanvraag.
Op 22 maart 1994 vraagt Firmin
V.L. mits het invoegen van een foto
van de zijgevel in plaats van de
voorgevel, een bouwvergunning
voor het maken van twee ramen
van het pand aan de Kleine-
steenweg, 149 te 2221 Booischot.
Het lukt hem om de gemeente
Heist-op-den-Berg om de tuin te
leiden, maar amper één maand
later ontdekt de gemeente dat ze in
het ooitje werden genomen. Op 24
mei 1994 annuleert Heist-op-den-
Berg de eerder afgeleverde bouw-
vergunning, maar Firmin heeft de

buit binnen en veegt vierkant zijn
broek aan de intrekking van de
bouwvergunning.  Uiteindelijk heeft
hij een winkelpand -met eenmans-
woning- in drie “verhuurbare”
entiteiten omgebouwd, daarbij
vangt hij een maandelijkse huis-
huur die hij voor één woning nooit
zou kunnen krijgen. Op het gelijk-
vloers een bakkerswinkel, op het
eerste verdiep een jong koppeltje
en aan de zijkant aan de perceel-
grens nog een studio van 40m²,
samen zo’n 1.200 Euro, maar dit
laatste was er iets té veel aan,
Firmin kreeg het aan de stok met
de eigenaar van het naastliggende
perceel.

Ramen
moeten dicht.
Om de studio te kunnen verhuren,
werden twee ramen in de

vervolg 06
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scheidingsmuur
van de perceel-
grens voor rijbe-
bouwing ge-

maakt, dat kon stedenbouwkundig
gezien niet en juist dat had Heist-

op-den-Berg in het Schepencollege
van 24 mei 1994 op papier gezet.
De ramen die niet mochten ge-
plaatst worden zijn aangegeven
door de rode driehoeken op de
foto. Het kleine raam werd onder-
tussen       -zoals op de foto te zien
is-  wél dichtgemaakt, maar het
raam beneden niet, daar bevindt
zich immers de verhuurde studio,
als dat onderste raam ook dicht
moet, dan heeft meneer Firmin
momenteel driehonderd euro per
maand minder en dat is niet de
bedoeling.
Die studio is volgens onze informa-
tie al vanaf 1994 verhuurd, dus de
huisjesmelker heeft dan voor dat
kruipkotje al zo’n 36.000 euro
opgestreken!

Rechtszaak.
Het perceel naast dat van Firmin, is
eigendom van August VL, die daar
een appartement wil bouwen, maar
de bouwovertreding van Firmin
belemmert dat, daarom werd er
klacht ingediend wegens bouw-
overtreding, dus een bouwmisdrijf.
Dat juridisch gevecht heeft veertien
jaar geduurd, advocaten zijn er
weer beter van geworden, maar
toch werd er op 6 december 2008
tussen Firmin en August een
overeenkomst “Dading” onderte-
kend. In die dading zijn een aantal
zaken overeengekomen, zoals de
verwijdering van elektrische kabel,
een mazoutleiding, de aanvaarding
van een ontwerp van plan uit 1994
en dies meer.

OCMW
Steekt handje toe.
Dat er boven de studio donderwol-
ken hangen heeft Firmin niet aan
het OCMW gemeld, want reeds in

december 2008 en tot vijf januari
2009 heeft het OCMW van
Begijnendijk met haar klusjesman,
samen met enkele gemeente-
arbeiders, een grootscheepse
opknapbeurt van de studio gereali-
seerd. Vloeren, betegeling van de
douche, elektriciteit, nieuwe kachel,
kortom, het OCMW van Begijnen-
dijk heeft flink in de gemeente-
kassa gezeten.
Ook de veiligheid bij tijdelijke
werkplaatsen, alsmede het gebruik
van PBM, werden bij de uitvoering
van die renovatiewerken, die in
opdracht, voor rekening en onder
leiding van het OCMW werden
uitgevoerd, niet nageleefd.

Arbeidsveiligheid en
“Sociale instelling”.
In het kader van een actie van
WASO en NAVB voert deze redactie
eveneens een onderzoek naar de
veiligheid op bouwwerven, dat
onderzoek van Morsum Magnificat
is al in november 2008 gestart, de
werf in Booischot is er dus eentje
zoals alle andere, als er onveilig
wordt gewerkt, dan behandelen we
die werf als alle andere, óók al
denkt het OCMW van Begijnendijk
daar anders over.
Via online berichten op de Website
van Morsum Magnificat kan u de
rapporten V0901008 en V0901010
die we daarover publiceerden
bekijken, ook de manier van
werken van EANDIS en haar
aannemer Socalim V09011012 -die
op die werf eveneens de

0

36.000 Euro op 15 jaar

Studio1

Studio2

Van één woongelegenheid
          naar drie ...

veiligheidsvoorschriften op een
flagrante wijze met de voeten
hebben getreden- wordt met een
rapport bedacht.
Omdat een OCMW, in casu van
Begijnendijk, geacht is een sociale
instelling te zijn mag die niet
toelaten dat arbeiders, om hun
werk uit te voeren, in de sneeuw op
de knieën zitten en zonder de
vereiste gereedschappen -tegelsnij-
der- of andere hulpmiddelen, uit de
hand, tegels doorslijpen, dat is
onaanvaardbaar en zoiets moet
aan de Arbeidsauditeur gemeld
worden, dat heeft de journalist van
Morsum Magnificat in dit geval dan
ook gedaan, maar de Auditeur kon
dat niet velen.

Conformiteit in vraag.
Aangezien de woning in het verle-
den onderwerp was van een
onbewoonbaarverklaring, is het
nogal logisch dat er een
conformiteitsattest wordt afgele-
verd, dat zou een OCMW uit zich-
zelf moeten voorleggen.
De gemeente Heist-op-den-Berg
kreeg op 16 januari 2009 een
vraag om zo’n attest af te leveren,
maar die aanvraag was niet con-
form, op 2 maart bracht het OCMW
nieuwe gegevens bij, Heist-op-den-
Berg heeft zestig dagen om een
attest af te leveren, zoniet wordt
het een impliciete inwilliging.
Omdat er perikelen waren, is de
inspectie pas op maandag 6 april
kunnen doorgaan, nu moeten de
verslagen nog worden opgemaakt,
zowel deze van Wonen Vlaanderen
als van de gemeente Heist-op-den-
Berg. Bij het afsluiten van dit
artikel, is het resultaat uiteraard
nog niet bekend.

Bewoond.
Ondertussen blijkt de studio toch
sinds 3 april, dus vlak voor de
inspectie, bewoond. Dat kán geen
toeval zijn, we onderzoeken dat
uiteraard nog, we hebben al een
vermoeden, immers politieke
spelletjes zijn nooit ver weg en de
wolven in het bos bijten mekaar
niet. Hoe dan ook is de studio
verhuurd zónder een conformiteit-
attest. Wat Wonen Vlaanderen dit
keer gaat produceren is dus af te
wachten. Door het feit dat het pand
verhuurd is, liggen de kaarten
enigszins anders.

EVER 

Redactie Morsum Magnificat
wacht met spanning op uw
suggesties, opmerkingen,
commentaar ...
info@morsum-magnificat.be
02 460 13 17   0488 37 14 72
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Boegbeeld voor LDD
bij de Europese
verkiezingen, Derk
Jan Eppink, schreef in
de aanloop naar die
verkiezingen een
essay over hoe,
volgens hem, de
Europese Unie verder
moet evolueren. Als
ondertitel kreeg zijn
werk de naam :
Blauwdruk voor een
werkend Europa. Op
02 april werd, onder
relatief grote
belangstelling van
LDD leden waaronder JM
Dedecker, zijn boek voorgesteld
in het chique hotel Metropole.
We geven onderstaand een
korte samenvatting van de door
Eppink aangehaalde pijnpunten.

Pro-Europeaan.
Eppink begint in zijn essay met een
uiteenzetting over zijn beslissing
zich te vervoegen in LDD rangen,
zijn uitgangspunt was dat er 'een
idee' moest bestaan en voor zijn
gevoel heeft LDD 'verstandig
rechtse' inzichten en ideeën.  Ook
kreeg hij bij LDD de kans een
nieuwe Europa koers voor de partij
uit te tekenen en zo kon hij een
nieuw concept lanceren :
Eurorealisme. Zijn 'verleden' in de
diverse Europese instellingen,
ondermeer als lid van het kabinet
van Europees commissaris
Bolkestein waar hij o.a. belast was
met de contacten met het Europees
Parlement, kan in dit geval alleen
maar voordeel betekenen.
Eppink, pro-Europeaan in hart en
nieren, zegt dat een verenigd
Europa het beste is wat Europa kon
overkomen en de doelstellingen,
door de zes stichtende lidstaten,
waaronder België, vooropgesteld
;nooit meer oorlog tussen de
lidstaten, economische welvaart en
bescherming tegen dictaturen,
werden ruimschoots gehaald.

Europa ziende blind.
Voor het merendeel van de
Europese burger is de EU een
eliteproject voor eurocraten die ver
weg staan van de problemen waar
de burger dagelijks mee
geconfronteerd wordt bovendien
toont de EU te veel bedilzucht, de
uitbreiding van 15 naar 27 lidstaten
ging te snel en kleine landen tellen
amper mee, laat staan dat
invloedrijke regio's zouden
meetellen. De mislukking van de

Europese grondwet, die de weg
moest effenen naar een federaal
Europa,  veroorzaakte jaren van
impasse en ruzies en ondertussen
ontspoorde de wereldeconomie en
was er geen enkele Europese
instelling die de ernst van de
kredietcrisis onderkende. Wanneer
de Europese leiders het uiteindelijk
wél zagen hanteerden ze het motto
'eigen bank eerst' terwijl de
Europese economie verder
onderuitzakte met een recessie als
gevolg. Europa was ziende blind.

Geen oog
voor de burger.
Europa heeft nood aan een reality
check vanwege een belangrijke
denkfout. Hele generaties Belgische
europolitici handelden vanuit de idee
dat de EU onafwendbaar zou
afstevenen naar een Europese
federale staat zoals de V.S. maar zij
hielden er geen rekening mee dat
Europa bestaat uit lidstaten met elk
een eigen cultuur en een eigen taal.
De vorming van een Europese
federale staat was een proces 'voor',
'door' en 'met' een Europese elite
waar de burger geen boodschap aan
had, men had geen oog noch oor
voor de burger, en hij stemde het
project weg.  Hierna vormden de
Europese regeringsleiders de
ontwerpgrondwet om tot het Verdrag
van Lissabon, maar dat werd bij een
referendum in Ierland weggestemd.
Geen nood voor de Europese
leiders, Ierland krijgt dit najaar een
tweede kans om 'ja' te zeggen tegen
het Verdrag van Lissabon dus áls de
Europese burger al mág stemmen
moeten ze net zo vaak stemmen tot
ze 'ja' zeggen, de Europese elite
aanvaardt geen "neen". Ze geven
elkaar prijzen, medailles en lintjes
tijdens plechtige bijeenkosten in
kastelen, maar de man in de straat
kennen ze niet en wíllen ze ook niet
kennen.

Terug naar de
kernopdracht.
Ondertussen zijn de
Europeanen woedend op
'Brussel'. De West-
Europeanen omdat de EU
de crisis niet zag
aankomen en de Oost-
Europeanen omdat ze zich
in de steek gelaten voelen.
Europeanen voelen zich
misleidt door een Europese
elite die volledig van de
realiteit is vervreemd.
Eurorealisten willen de EU
terugbrengen naar haar
kernopdracht : Welvaart en
werkgelegenheid. Ook

willen zij en de Euro-elite een
reality check geven en de
ambtenaren met de twee benen
terug op de grond zetten. Er is nog
maar één kracht die de
fundamenten van Europa kan
redden : Het eurorealisme.

Minder regelzucht.
De EU dient zich bezig te houden
met belangrijke zaken maar zij
heeft de neiging zich te verliezen in
details zoals de maten van
confituurpotten bij artisanale
productie waar eindeloos over
vergaderd wordt. Die regelneverij
komt vanuit de mentaliteit die een
ultieme uniformiteit nastreeft.
'Brussel' weet álles beter maar zou
zich beter buigen over
kaderrichtlijnen die werken met het
principe van 'wederzijdse
erkenning'. Europese wetgeving is
de grootste producent van
betutteling, een betutteling die,
zoals de Vogel- en Habitatrichtlijn,
elke vorm van economische
vooruitgang frustreert.

Sterkere
interne markt.
De Europese gemeenschappelijke
markt moet verstevigd worden,
deze opent voor Vlaamse bedrijven
de deur naar 500 miljoen
consumenten. Voor Vlaanderen is
die Europese markt onontbeerlijk,
zonder zou Vlaanderen vervallen in
acute armoede. Het is op de
Europese markt dat het geld
verdient wordt voor onze
uitkeringen en pensioenen, zonder
Europa zou Vlaanderen een sociaal
kerkhof zijn.

Vrij diensten
verkeer.
Een dienstverlener moet nog
steeds voldoen aan tal van

Derk Jan Eppink schrijft essay over Europa.
Euro ambtenaren moeten dringend met de twee benen op de grond gezet worden.
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           Koffie en muze

vzw "Den Draai"
voor strijd tegen
armoede
en uitsluiting.
In een op 1 maart aan deze
redactie gestuurde e-mail
werd door een voor deze
redactie volstrekt onbe-
kende “Bart Hannah” een
publiciteit toegestuurd voor
de 1e editie van “Koffie en
muze”. Dat is een ontbijt-
ochtend ter bevordering
van de schrijfkunst in de
Kempen.  Als locatie werd
voor Hulshout gekozen,
terwijl de opbrengst inte-
graal aan de vzw Den Draai
zou worden overgedragen.
Noch op de intromail, noch
op de affiche staat vermeld wie de
organisator van het gebeuren is,
wél een kop met de naam van het
evenement én, in een kader, VZW
Den Draai.

Succes.
De opkomst voor de ontbijtochtend,
die voor iedereen toegankelijk was,
mag een succes genoemd worden.
De deelnameprijs van 17,50 • pp
voor een ontbijt is wel hoog, maar
gezien de opbrengst integraal voor
de vzw Den Draai was bestemd,
wordt de prijs anders bekeken.
Dichters als Maxiem Weber, Begga
Mariën, Dirk De Boeck en Bart
Hannah droegen voor uit eigen
werk en de muzikale intermezzo's
werden verzorgd door Jacqueline
Booij en Serge Girard die
Nederlandstalige kleinkunst brach-
ten. Er werden ter plaatse ook
verschillende dichtbundels te koop
aangeboden waarvan de opbrengst
ook gedeeltelijk naar de vzw gaat.
Het initiatief kwam aanvankelijk
lovenswaardig over, maar het
veranderde.

Verschil maken.
Goed en wel ter plaatse zijnde,
bleek dat “Koffie en muze” in feite
niets met de vzw Den Draai te

maken had dat geeft al een ander
beeld over het nut van dit evene-
ment.  Deze redactie keek vreemd
op omdat bijvoorbeeld een journa-
list en fotograaf van een dagblad
gratis en voor niets mochten
aanschuiven en we kunnen ons
niet, of  moeilijk voorstellen, dat de
diverse afgevaardigden van het
OCMW van Heist-op-den-Berg óók
dienden te betalen. Als je iets
organiseert waarvan de opbrengst
voor de kansarmen is bedoeld, dan
betaalt iedereen en wordt er geen
onderscheid gemaakt.

Acties vzw Den Draai,
of beter gezegd deze
van Welzijnsschakels.
Ter plaatse treffen we behalve Dirk
Van Noten van de vzw Den Draai
ook enkele anderen uit de Raad
Van Bestuur -die zich niet bekend
maakten-. Zij maken zich sterk om,
overeenkomstig “Welzijnschakels”
activiteiten te organiseren voor en
met kansarmen zoals :
- Vorming over uiteenlopende
onderwerpen zoals computer,
wetgeving enz.
- Dialoog op gang brengen en
vorming aanbieden.
- Organiseren van creatieve en
culturele activiteiten, thema-

gesprekken, praatcafés, uitstappen,
activiteiten voor eigen kinderen
-Sinterklaas, Pasen-, enz.
- In overleg treden met het beleid
en hulpverleningsorganisaties.
- Deelnemen aan adviesorganen,
culturele en sportieve activiteiten.
- Luisteren aar verhalen en proble-
men.
- Naar buiten komen als organisa-
tie.
- Werkgroepen opstarten.
- Vrijwilligers opleiding laten
volgen.
- Gericht kunnen doorverwijzen van
mensen.
- Administratieve ondersteuning
bieden.

De vzw wil dus in feite
een brug vormen tussen
de kansarme en de
hulpverlening door te
luisteren, te vormen, te
adviseren, te signaleren
enz. om zo een dialoog op
gang te brengen. Dat-
zelfde vinden we bij de
Welzijnsschakels waarvan
een publiciteit in de flyer,
die we ter plaatse ontvan-
gen, is te zien.

Kansarmen
of de 4e wereld.
Mensen doen veelal
noodgedwongen een
beroep op hulpverlenings-
organisaties zoals het
OCMW maar worden even

vaak geplaagd door een, volkomen
onterecht, schaamte en schuldge-
voel wat de drempel enorm hoog
maakt. Organisaties als vzw Den
Draai kúnnen een drempel verla-
gende rol spelen als zij ook de
kansarme bij de diverse deelnames
aan overleg met het beleid en
hulpverleningsorganisaties betrek-
ken, want wie voelt de noden van
de kansarme het beste en wie kan
deze noden het best verwoorden en
verdedigen? Juist, de kansarme
zélf.   Gesprekken na het ontbijt in
brasserie de Castello met enkele
vrijwilligers van Den Draai leerden
ons al snel dat assertieve kansar-
men door de OCMW's, maar
vreemd genoeg ook door de
vrijwilligers van vzw Den Draai,
ervaren worden als "lastig". Een
merkwaardige vaststelling omdat
één van de doestellingen van vzw
Den Draai is, de assertiviteit van de
kansarme ontwikkelen.

Gespannen voet.
Nauw betrokken bij de problemen
van de kansarmoede denken wij
dat er in de éérste plaats een
grondige mentaliteitsverandering

   Bevordering van de schrijfkunst in de Kempen ?

Omdat de armoede toeneemt en daarmee ook de uitslui-
ting van de meest kwetsbare groep uit onze samenleving,
werd een jaar geleden (?) de vzw "Den Draai" gesticht
die wordt gedragen door vrijwilligers.  Den Draai richt
zich specifiek op de steeds groter wordende groep
kansarmen in de regio  Heist-op-den-Berg en om geld in
het bakje te brengen organiseerde Thierry Scheers, alias
Bart Hannah, op zondag 8 maart een “Koffie en muze” in
Brasserie Castello te Hulshout.

De affiche

HULSHOUT
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moet komen in de
héle sociale
dienstensector.  De
directe hulpverle-

ners, dus de maatschappelijk wer-
kers, moeten niet alleen sociaal
kunnen meedenken maar vooral
meevoélen en met die ingesteldheid
hun sociale rapporten opstellen op
basis waarvan de OCMW raad haar
beslissingen kan baseren. Indien een
maatschappelijk werker zijn/haar
werk goed doet, moet deze constant,
in het belang van de cliënt, op
gespannen voet staan met de raad.

Wanneer komt
de emancipatie.
Een volgende stap in de goede
richting zou erin kunnen bestaan
de maatschappij te doen emanci-
peren zodat het verwrongen
beeld verdwijnt dat bij de goege-
meente heerst, als zou iedereen
die moet -over-leven van een
leefloon een luiaard, een misluk-
keling, een profiteur, een dronk-
aard en meer van dat moois. Het
zou voor eenieder duidelijk

moeten zijn dat 90% van de
mensen die zich tot het OCMW
wenden dat pas doet als er geen
énkele andere uitweg meer is. Ook
de maatschappelijk en/of sociale
werkers zouden daarvan goed
doordrongen moeten zijn. Eens
zover, zijn we al een klein stukje op
de goede weg.

JVDS 

Koffie, muze en weer politiek
      Opbrengst ten voordele van vzw Den Draai ?

 Morsum Magnificat
Ander Nieuws

Daags na het evenement vinden we
niets in de gazet, toch was er een
reporter van Het Laatste Nieuws én
een fotograaf. Bij Aurex zijn ze
duidelijk nog niet klaar
voor “Multimedia” 2015, zo
ja had het reporterke zelf
zijn foto’s moeten maken
en zelfs het artikel ter
plekke met de laptop
moeten realiseren.  Repor-
ter en fotograaf hebben
een uurtje -gratis- getafeld
en daags nadien was er
geen artikel, wel twintig
regels op dinsdag, de “Frut”
heeft het waarschijnlijk
overgenomen, want die
reporter -Wiggenraad-
hebben we niet gezien.
Maar dat kán wel, sommige
reporters kunnen artikels
maken over zaken waarbij
ze niet eens aanwezig
waren.

vzw Den Draai
en het OCMW.
Al vrij snel had Morsum
Magnificat door hoe de vork
in de steel zat, wij stelden
daarom aan de artiest (?)
Bart Hannah -Thierry
Scheers- vragen over vzw
Den Draai en hoe zij, om
hun projecten te kunnen
runnen,  financieel kunnen
rondkomen, de reactie
was; ”wij werken o.a. met
de C.M. -Christelijke
Mutualiteiten- en het
OCMW, maar Bart had niet
veel zin om in die richting
verder te praten, wél over
“zijn” project ; “Koffie en
muze”, dát heeft niets te
maken met vzw Den Draai!
Het komt er op neer dat de 17,50
Euro aan Bart Hannah toekomt en de
opbrengst integraal naar vzw Den
Draai, maar is er wél een opbrengst?

Heist-op-den-Berg
en 25 april.
We beginnen verder te denken; de

vzw Den Draai zou in Heist-op-
den-Berg gevestigd zijn, we
zeggen wel “zou”, want op de Flyer
staan geen contactgegevens, zelfs

De Flyer

Voor de vzw Den Draai, geen contactgegevens op
de flyer ook geen verantwoordelijke uitgever en dat
allemaal voor een evenement waarvoor geld voor
een goed doel wordt gevraagd?

geen verantwoordelijke uitgever,
toch is dat wettelijk verplicht, máár
zegt Dirk Van Noten: ”Die flyer is in
privé-kring uitgedeeld en dan moet

daar geen verantwoorde-
lijke uitgever op “euh?
Bart  Hannah is volgens
onze informatie ook
woonachtig in Heist-op-
den-Berg en men pro-
beert met dat OCMW
samen te werken, be-
halve de voorzitter waren
nog enkele andere
actieve en ex
mandatarissen van dat
OCMW aanwezig.
Wij vragen ons dan ook
af waarom dat evene-
ment niet in Heist-op-
den-Berg georganiseerd
werd?
Aan Bart Hannah stelden
we daags nadien de
concrete vraag : ”hoeveel
heeft dit evenement nu
voor vzw Den Draai
opgebracht? Zijn reactie
was : “Dat zal u op 25
april vernemen!” -dan is
er een 2e evenement
nvdr-.

Bediening.
Bij een dergelijk buffet-
ontbijt gaat iedereen
zichzelf bedienen, óók als
het kopje koffie leeg is ga
je even bijtanken, maar
de dame van dienst van
de Castello liep voor één
persoon met de koffiekan
naar Dirk Van Noten, dé
man van de vzw Den
Draai, maar met de pers
hebben we Dirk niet zien
praten, ook niet met
Morsum Magnificat, wij

vervolg 10
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vragen ons af
waarom?
Een ander
opvallend feit

was dat de voorzitter van het
OCMW van Heist-op-den-Berg pas
rond de middag arriveerde, uiter-
aard is dan de ontbijttafel
al opgeruimd, óók de
desserts, maar geen nood,
de “rode loper” werd
uitgerold en “Madame en
meneer” werden, zoals dat
betaamt voor “Hoge”
gasten, aan tafel bediend.
Het is heel duidelijk dat de
organisator Thierry
Scheers, alias “Bart
Hannah” de OCMW voorzit-
ter in de watten dient te
leggen, we moeten ons
niet meer afvragen
waarom, Thierry heeft
achteraf in een e-mail één
en ander uitgelegd.
Het was dus “koffie en
muze”, maar ook Politiek
en dat was hier zeer
ongepast.

Moderne Robin Hood
of eigen belang?
Daags na het evenement hebben
we aan de “Artiest” Hannah via e-
mail enkele vragen gesteld, hij
was er niet blij mee, maar we
hebben toch van hem op papier
dat de bedoeling van “koffie en
muze” er een was om “het geld
bij de rijken” te halen, juist
daarom willen we weten of de
deelnemers van het OCMW
betaald hebben voor het deca-
dente ontbijt.
De uitbaters van de Brasserie
mogen wat ons betreft hun kost
goed verdienen, maar de organi-
satoren hadden het met wat
minder decadentie kunnen doen,
dan was er zeker méér overge-
bleven, of dat ten bate van de
minderbegoeden is, daar hebben
we ook ernstige twijfels over.
Hoe dan ook kan het niet dat er
geld wordt gevraagd voor een
evenement met opbrengst voor
een vzw waarvan de gegevens
niet worden bekend gemaakt met
een  folder die geen verantwoor-
delijke uitgever opgeeft, Bart
Hannah lijkt ons een moderne
Robin Hood te zijn. Wij gaan deze
zaak zeker verder onderzoeken.

vzw Den Draai toch
een feit.
Tijdens de 1e Koffie en muze is
de man van de vzw Den Draai
maar weinig op de voorgrond
getreden. Omdat de timing wat
achteruit liep op het schema,
hebben wij aan de heer Van
Noten na afloop geen vragen
meer kunnen stellen, wel ach-
teraf via e-mail.

van  09

Geslaagde muzikale omlijsting door Jacqueline Booij
en Serge Girard uit Mol             www.sergegirard.eu

Uit het e-mail verkeer blijkt dat de
vzw Den Draai al een jaar in de
“wiggel” is, maar in feite nog niet
was opgericht.
Omdat wij vóór het afsluiten van dit
artikel de lezers over deze zaak
correct willen informeren, sturen

wij op 30 maart een e-mail naar
Dirk Van Noten, prompt komt er
om 20:44u een antwoordje dat vzw

Den Draai een feit is, daarbij
noteren we volgende personen ;
- Bianca Boekxstaens.
- Dirk Ceulemans.
- Veerle Florenty.
- Katleen Mariën.
- Stefaan Mariën.

- Diederik Van den Broeck.
- Christof Van Dessel.
- Dirk Van Noten.
- Els Vrielinck.
- Louis Willemse.
- Johan Emons.
Valt te noteren dat Stefaan
Mariën de zoon is van Jef
Mariën, de 1e Schepen te
Heist-op-den-Berg.

Kassa in het rood.
Hoeveel de 1e Koffie en
muze tbv de vzw Den Draai
heeft opgebracht is op 30
maart nog niet geweten,
wetende dat de kassa van
de vzw Den Draai al nega-
tief -?- is, moet de barmhar-
tige artiest Hannah dringend
met fondsen over de brug
komen, of heeft de 1e Koffie

en muze, behalve voor Thierry zelf,
toch niets opgebracht?

In de marge van Morsum Magnificat.
Dat deze redactie ANDER
NIEUWS brengt maken we
hier nog eens duidelijk.
De klassieke pers is haar
buikje gratis komen vullen
en Morsum Magnificat
betaalde 35 Euro, de gazet
bracht twee dagen later
een zeer summier
verslag, overwegend
publiciteit voor Thierry
Scheers alias Bart
Hannah en daar was het
uiteraard om te doen,
niet om de kans-
armoede.

Valse
voorwendsels?
Het kwam ons vreemd
over dat, niettegen-
staande het evenement
-zie inzet blz 8- duide-
lijk aan de vzw Den
Draai werd opgehangen,
Bart Hannah onze vragen
daaromtrent niet kon
waarderen, hij liep als het
ware van de tafel weg.
In een e-mail van Thierry,
alias Bart, aan de redactie
lezen we volgende passage
“ ... Als u oog had voor
mijn project had ik u
misschien fatsoenlijk te
woord gestaan en had u
misschien zelf gratis
kunnen eten, maar u
kwam daar voor

kansarmoede en
mijn project  “Koffie
en muze” heeft hele-
maal niets te maken
met kansarmoe-
de....” einde citaat.
Het evenement

ophangen aan een
vzw die kans-
armoede bestrijdt ,
was dus niet juist?

Foute
instelling?
Aan Bart Hannah
werd de vraag
gesteld waarom
andere journalisten
niet hoefden te
betalen, de reactie
was volgende : “ Als

u voor mijn project
was gekomen, dan
had u niet hoeven
betalen, u kwam voor
heel andere redenen
die mij nog steeds
onbekend zijn ....”

De
opbrengst?
Op onze vraag
hoeveel er van
de 1e Koffie en
muze naar de
vzw Den Draai
afvloeit,
reageerde
Thierry; “ .. dat
zal u vernemen
op 25 april,
morgen wordt de
definitieve knoop
doorgehakt
welke organisatie

ik ga steunen ....”
Wil dat zeggen dat
mogelijk vzw Den
Draai van de
opbrengst van de 1e
Koffie en muze niets
moet verwachten? We
kijken met spanning
uit wat Thierry
Scheers, alias Bart
Hannah, op 25 april
uit zijn hoed tovert.

Erik Verbeeck
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Abonnees met een sociaal
abonnement.

De uitgever van Morsum Magnificat
-www.morse-press.be- voorziet voor
geïnteresseerden met een laag inkomen, een
sociaal abonnement.  Wie daarvan gebruik wil
maken, moet dan ook aan bepaalde voorwaar-
den voldoen.  Omdat de uitgever niet, zoals
OCMW’s, een sociaal onderzoek voert wordt de
beslissing op erewoord genomen.
Als we er achter komen dat men dat abonne-
ment ten onrechte heeft verworven, dus
onjuiste informatie verstrekte, dan wordt het
abonnement met onmiddellijke ingang stopge-
zet, wat in dit geval ook gebeurde.

Vijftien Euro hebben ze betaald, de rest niet, daarom heeft
de uitgever hun sociaal abonnement geschrapt.
Het koppel bouwt blijkbaar overal luchtkastelen en wij
hebben die leugens doorprikt.

Dubois liegt tegen Dag Allemaal en
óók tegen de uitgever van MM.

Een ander geval is dat
van de gewezen
Vlaams Belanger Chris
Dubois uit Genk, ook
die speelt zijn sociaal
abonnement op MM
kwijt.  Eigenaar zijn
van verschillende
panden en dan een
sociaal abonnement
bedingen is té veel
profiteren van de
goodwill van de
uitgever van Morsum
Magnificat.

Dag Allemaal.
Als artiest moet men
wel eens in de
“boekskes” komen, dus
óók Chris Dubois.
Op 9 december 2008
komt er een groot
artikel in Dag Allemaal,
daarin doet Dubois het
“boekske” van zijn
moeder open, die zou
haar zoon Chris in zijn
jeugd verwaarloosd
hebben en haar gezin
voor een veel jongere
Griek hebben verlaten.

Uitkering.
Wanneer we de
passage lezen over
zijn invaliditeits-
uitkering van 1.100
Euro per maand
waarvan Chris
Dubois nu, door een
rechtszaak van-
wege zijn moeder,
500 Euro moet
afstaan, dan zeggen
wij :”Chris wij
kennen u een
sociaal abonnement
toe”.

Eigendom-
men.
Maar wegens het
zoeken naar een
woning komen we
er in januari 2009
achter dat Chris
-buiten zijn partner
die ook eigendom-
men heeft-  min-
stens drie eigen-
dommen bezit, twee
in de Stalenstraat
en één in het
Swennenblook,
allemaal in Genk.

De uitleg aan Dag
Allemaal klopt dus
niet met de
werkelijkheid.
Daarbuiten is
Dubois nog actief
met wat her-
stellingen aan
auto’s, dat zal toch
ook nog wat
opbrengen, we
zien Dubois dat
niet voor niets
doen.

Opkopen.
Daarbuiten blijkt,
dat zijn partner op
openbare verko-
pen één en ander
opkoopt, dus zich
verrijkt op de
ellende van een
ander. Kortom het
koppel Dubois
komt helemaal niet
in aanmerking
voor een sociaal
abonnement.

Andere klok.
Wanneer we
contact nemen met
zijn moeder, dan

horen we uiter-
aard daar een
andere versie
van de feiten.
Het verhaal van

Chris Dubois en zijn Carine hier met
Hugo Coveliers op een bijeenkomst
van VLOTT te Kontich.

de moeder, die
actief was als
artieste, bren-
gen we in MM
165.

Na Vlaams Belang
bij VLOTT

de uitgever van morsum magnificat is wel sociaal, maar geen sociale instelling

From: “Frank Thevissen”
<ftheviss@brutele.be>
To: “verbeeck.erik”
<verbeeck.erik@skynet.be>
Sent: Tuesday, November
18, 2008 12:00 PM
Subject: Re:
Jaarabonnement
Dag Meneer Verbeeck,
Beste Erik,
Nog geen paniek, maar
enigszins chaotisch druk
geweest.

Vanavond zetten we ons
voor de computer en
regelen we de
overschrijving, maar
maakt u aub een factuur
voor het e-magazine en
niet voor de e-mails,
want ik weet nu al niet
meer wat ik met mijn
mails allemaal moet
aanvangen ;-) Zeer
bedankt.
Beste groet, Frank.

Bekende Vlaming en ex VUB Prof. Frank Thevissen belooft sinds november 2008 ....

Beloven.
Ondertussen heeft de
uitgever bij het
afwerken van dit
nummer, behalve
enkele beloften, nog
steeds niets van Frank
gezien, toch lopen we
Frank regelmatig
tegen het lijf, invloed
van het Vlaams
Belang ?
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Wie de historiek van het REMO stort volgt en daarvan een dossier aanlegt,
moet daarvoor niet alleen een boekenkast aanschaffen, maar ook een
flinke ruimte voorzien. Een man die dat reeds heeft gedaan is Pier Bijloos
uit Diepenbeek, maar het verhaal stopt niet bij dat materiële, aan de ar-
chieven is er niet alleen een hoop ellende, maar ook kommer, kwel en
ziekte verbonden.

M

  De geheimen van REMO, het stort ...
         fauna en flora zijn er zeer erg aan toe !

Dertig jaar geleden.
Het oude stort in Houthalen-
Helchteren is dertig jaar geleden
afgedekt, nu is het eigendom van
de Vlaamse Overheid, het is voor
een groot deel toegankelijk, de
rest is met aan afslui-
ting ontoegankelijk
gemaakt, het niet
toegankelijke deel is
de punt van de drie-
hoek tussen de Weg
naar het Heihuiske,
het Wolfsdal en de
Loerstraat.
Het stort was vroeger
van de gemeente
Houthalen- Helchteren
maar dertig jaar
geleden stopten ze de
“boel” onder en er
werden, om het groen
te doen herleven,
bomen geplant.

Verzakkingen.
Het gedeelte dat aan
de Vlaamse Overheid
toebehoort en geen
omheining heeft, ligt
inderdaad ongeveer
één meter lager dan
de  Weg naar het
Heihuiske, maar in dat
stuk bos komen op
diverse plaatse grote
verzakkingen voor, dat
is, wegens het oude
stort, blijkbaar heel
normaal. Hoe dan ook zien we,
naarmate dat we naar de punt van
de driehoek gaan die met een
omheining is afgesloten, steeds
meer bomen die de geest hebben
gegeven -foto-, de grote Populie-
ren bijna allemaal en dat is niet
toevallig, want hoe groter de
bomen hoe dieper de wortels ....

Ligt er Uranium 238?
Wie zich de ramp met het El Al
vliegtuig van de Bijlmer in Amster-
dam herinnert, zal misschien ook
weten dat er met dat vliegtuig
wellicht vreemde chemische
stoffen, zelfs mogelijk biologische
wapens, werden vervoerd.
Deze redactie is uren en dagen op
zoek getrokken naar informatie
over die ramp, op de website van

Na dertig jaar is het groen grotendeels kapot. “Dat komt door de verzakkingen en het
water dat in de putten komt te staan”, zeggen sommigen, maar of dat waar is?

Morsum Magnificat vindt u trouwens
verschillende links die verwijzen
naar tientallen bladzijden informa-
tie, rapporten, ondervragingen,
onderzoeken, enz. Daaruit hebben
we één passage gehaald die we

nog altijd onderzoeken.
Op een bepaald moment zijn er
enkele vrachtwagens met puinafval
van de Bijlmerramp naar een
stortplaats in Sliedrecht vertrokken
maar, zo staat in de rapporten van
personen die onder ede verklaar-
den, “die vrachtwagens zijn daar
nooit terecht gekomen”, waar ze
dan wél naartoe zijn gereden is niet
geweten.
In de verslagen staat ook dat er
metalen van dat vliegtuig naar de
Belgische firma Galloo -Menen- zijn
vervoerd, daar is niets verdachts
mee, Galloo is immers een groot
metaalverwerkend bedrijf, maar
dat er mogelijk radioactief besmet
afval, of mogelijk chemisch spul
van dat vliegtuig “ergens” is terecht
gekomen, daar zou wel iets mis
mee kunnen zijn.

Overleden
aan longkanker.
Omdat  we vandaag vaststellen, dat
ook jonge mensen aan longkanker
sterven, is dat een “Fait Divers”

geworden, maar volgens een
informant is een ex werknemer van
het Remo stort acht jaar geleden
ook aan die ziekte overleden, wij
zeggen meteen; “pas daarmee op,
want dat zegt niets, er is geen
oorzakelijk verband aangetoond,
geen enkel bewijs”, maar de
informant is niet over een nacht ijs
gegaan en doet zijn verhaal, de
man in kwestie heeft destijds van
de ondertussen overledene, één en
ander vernomen.

vervolg 13
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van  01

In het kader van
acties van WASO
-Technische
Inspectie-  en

NAVB rond afwerkingbedrijven in
de bouw, had deze redactie op het
moment dat zij te Booischot met de
gevaarlijke werken werd gecon-
fronteerd, reeds 7 rapporten
opgemaakt, het is dus niet uit
rancune dat ook hiér een rapport
werd opgemaakt.  Aangezien het
hier om een instelling gaat voor
maatschappelijk welzijn en dat het
OCMW al meerdere malen blijk
geeft asociaal te zijn, zelfs een
Arbeidsauditeur in een advies stelt
dat het OCMW van Begijnendijk
haar wettelijke verplichtingen
miskent, was een melding bij de
Arbeidsauditeur te Leuven zeker
niet ongepast.

Auditeur
stuurt politie.
Wat er op het justitiepaleis te
Leuven allemaal aan de gang is,
kunnen we alleen maar raden, we
weten wél dat de ex Voorzitter van

het OCMW van Begijnendijk een
advocate is van Open Vld strekking
en de Leuvense Arbeidsauditeur
Philippe Berben óók, de Auditeur
zou binnenkort met pensioen gaan
én kent de journalist van Morsum
Magnificat inderdaad van vroeger
toen deze de veiligheid, na twee
dodelijke ongevallen bij de nv
G.Champagne, bij de Auditeur in
vraag stelde.
Na de melding laat de Auditeur de
journalist van Morsum Magnificat bij
de politie van Begijnendijk ontbie-
den maar op de nota van de
Auditeur stond te lezen “we kennen
de persoon van vroeger, is zijn
melding er een van goed burger-
schap of zijn het bemoeienissen”,
deze opmerking van de Auditeur
vindt de journalist een brug te ver.

Hoge Raad
voor de Justitie.
De nota van de Arbeidsauditeur
schiet de journalist dermate in het

verkeerde keelgat dat een dossier
naar de Hoge Raad voor de Justitie
is gestuurd.
In zijn vorige leven heeft de
journalist niets anders gedaan dan
de veiligheid hoog in het vaandel
dragen, reeds in 1992 en 1995 liet
hij PV’s tegen Electrabel wegens
onveilige elektrische installaties
opstellen, nu zou hij geen onveilige
toestanden uitgaande van het
OCMW van Begijnendijk mogen
aankaarten of er wordt gevraagd of
dat soms geen bemoeienis is.
De journalist heeft nu alle registers
open getrokken en is tot 1988 terug
gegaan om met 38 bewijsstukken
aan te tonen dat hij al sinds lang
met de arbeidsveiligheid is begaan.
De Hoge Raad voor de Justitie heeft
laten weten de zaak te onderzoe-
ken.

Zwartboek.
Aangezien de dossiers tegen dat
OCMW zich opstapelen, wordt nu
een recapitulatie gemaakt van
feiten die de journalist niet alleen
zelf heeft ondervonden, maar ook
kreeg toegespeeld.

van  12

R E M O           R E M O

Schrik.
Gerard L. heeft
destijds één en

ander tegenover onze informant
losgelaten, maar er is daaromtrent
nooit op een ernstige manier door
iemand ruchtbaarheid aan gege-
ven, mensen hebben allemaal
schrik van de Groep Machiels, heel
veel schrik. Zelfs ex werknemers,
die wegens onaanvaardbare
laakbare feiten, zelf ontslag hebben
genomen, durven jaren later nog
niet te praten, “ge weet niet waar-
mee ge bezig bent” waarschuwt
men ons.
We hebben enkele gegevens, zelfs
beschuldigingen, aangaande de
verbranding van afval, het kweken
van paling in onzuiver water, maar
al deze informatie moet gecheckt
worden en dat verloopt zeer
moeizaam. Eén man, die geen
schrik heeft en wel durft spreken, is
Pier Bijlloos uit Diepenbeek, pro-
bleem is, dat de informatie waar-
over Pier beschikt, enigszins
verouderd, de facto, zoals Procu-
reur Rubens uit Hasselt zegt, al
gekend is.

Politiek, justitie,
intriges en dies meer.
Recent heeft John Vrancken, ex
Vlaams Belang en LDD, zijn nek
uitgestoken. Meteen kreeg
Vrancken tegenwind van Procureur
Rubens die uitspraken aan TV
Limburg deed die toen bij LDD
bepaald niet triomfantelijk werden
onthaald, er was bij LDD, naar

aanleiding van de  uitspraken van
Procureur Rubens sprake van een
klacht bij de Advies en
Onderzoekscommissie, de Hoge
Raad voor de Justitie, maar dat is
wegens vertrek van John Vrancken
niet gebeurd.  Lode Vereek  -LDD
voorman in Limburg-  zegt dat het
dossier van Vrancken in verband
met het Remo stort onvoldoende
nieuwe elementen bevatte om
daarmee verder te gaan.
Andere bronnen beweren, dat de
Universiteit waaraan Lode Vereek
verbonden is, subsidies van de
groep Machiels voor onderzoek
ontvangen, dan kan misschien wel
in orde zijn, maar het kan een
invloed hebben.  Andere bronnen
verwijzen ons in dit politiek kader
naar het feit dat de zuster van
Procureur Rubens gehuwd is met
Alex Arts, gewezen Voorzitter van
het Arbitragehof, ex CD&V Senator
etc. etc.  Procureur Rubens zou
destijds bij de Rechtszaak rond
Prins Laurent ook een rol hebben
gespeeld omdat in de tijd waarover
die perikelen handelden, Jean-Luc
Dehaene verantwoordelijkheid zou
gedragen hebben, dus veel meer
vragen dan antwoorden.

Onderzoek
gaat voorlopig verder.
Dat er op het Remo stort zowel
vroeger als nu, geen metingen op
de aanwezigheid van radioactieve

Erik Verbeeck

stoffen werden gedaan is op zijn
minst een nieuw gegeven, maar
deze redactie heeft nog andere
informatie de moeite waard om na
te trekken. Wij kunnen ons niet van
de indruk ontdoen dat de groep
Machiels dermate financieel krach-
tig, dito machtig is, dat veel ogen
voor veel misdrijven gesloten
worden, één voorbeeld daarvan is
de rechtszaak rond de sociale
fraude, dat is al een oud dossier,
maar wel typerend.
Om uitsluitsel te bekomen of er al
dan niet radioactief afval is gestort,
moet het FANC ingeschakeld
worden en die moet
spectroscopische metingen laten
doen dmv boringen op het terrein
en dit op aanwijzing door externen.

R E M O           R E M O

Wie Hiskea Linnemans, alias
“Hissie” op het adres in Aarschot
wil aantreffen, vist weer achter
het net.
Hissie houdt van reizen en
verhuizen. Eddy M. kwam bij de
redactie aankloppen maar
helaas, wij hebben Eddy niet van
dienst kunnen zijn. U kan haar
wel gewoon in het telefoonboek
vinden onder HDJ-Designs in
Langdorp -Aarschot-.

HDJ-Designs
weer verhuisd
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EANDIS reageerde snel,  PBE is veel lakser,
nogal wiedes ‘t is weer in Begijnendijk.

Geen doorrit
mogelijk.
In het kader van ondermeer
brandstofdiefstallen bij de op de
openbare weg geparkeerde vracht-

wagens, wil de bewoner van de
Mechelbaan 216 in Begijnendijk de
oprit naast zijn woning gebruiken
om de vrachtwagen die hij bestuurt
tijdens de weekend te parkeren,
maar dat kan niet want de
voedingsleiding, plus de kabel-
tv hangen daar maar  3,50 -
3,70m hoog -zie foto-.

Wet duidelijk.
De eigenaar van het pand gaat
zich  bij PBE informeren, maar
die zeggen dat de kosten om
de situatie te wijzigen voor zijn
rekening zullen zijn, maar PBE
heeft geen rekening gehouden
met  deze redactie.
Wij adviseerden de eigenaar
van het pand de gemeente
Begijnendijk in gebreke te
stellen, zij zijn de eigenaar en
zij moeten de Netbeheerder
PBE inschakelen. De wet van
10 maart 1981 -AREI art. 164-
is duidelijk ; die voedingskabels
moeten op die plaats 6m hoog
hangen en niet minder. Aange-
zien de toevoerleiding én de
metergroep eveneens eigendom is
van de gemeente, zijn zij daarvoor
verantwoordelijk.

Aannemer.
Ondertussen heeft PBE toch contact
genomen met de eigenaar van het
pand. PBE moet het werk door  een
aannemer -KVZ uit Jabbeke- laten

De eigenaars van elektrische netten zijn de gemeenten en
steden, vele mensen begrijpen dat maar niet.
In Begijnendijk denkt men dat PBE de eigenaar is en in Asse
lopen de mensen naar EANDIS, toch zit de vork anders in de
steel. Zelfs advocaten vergissen zich wel eens in die materie.

Begijnendijk 25 oktober 2008

Morsum Magnificat maakt u
belangeloos wegwijs, dat
heeft “Sissen” uit Asse
mogen ervaren.

uitvoeren, maar de plaats waar een
bijkomende paal dient geplaatst,
moet nog even bekeken worden.,
het zou kunnen, dat die plaats geen
publiek domein is en er nog
een toelating moet gevraagd
worden!

Veel te laag.
Het is niet alleen
aan de Mechelbaan
216 dat de over-
spanning veel te
laag hangt, ook op
alle andere plaat-
sen is dat het
geval.
Ook al op 30 juli
2007 -zie Morsum
Magnificat- werden
overspanningen
door een vracht-
wagen waarop een
Kubota stond, afgerukt,
PBE plaatste de leidin-

gen opnieuw veel te laag, PBE kent
blijkbaar, uit puur geldgewin, de
wet niet.

EANDIS Anders.

Begin februari 2009 wordt een veel
te lage aftakking / overspanning
van “Sissen” aan de
Edingensteenweg aangekaart, de
abonnee had dat in het verleden
reeds zelf aangekaart, de elektri-
sche toevoerkabel hing aan de
doorgang naar de achterbouw
slechts 2m hoog !
Bij EANDIS hadden ze Sissen

Op 8 februari 2009 werd deze situatie aangekaart

wijsgemaakt dat een oplossing wel
tweeduizend Euro zou kosten,
daarop kroop de abonnee in zijn
schelp.

Eandis reageerde snel.
Op 10 februari 2009 stuurde deze
redactie een bericht naar Eandis en
al op 11 februari liet Jean Pierre
Blomme van Eandis aan Morsum
Magnificat weten dat de exploitatie-
diensten te Erembodigem het

nodige zullen doen om de
situatie te saneren.
Minder dan één maand later
staat er aan de
Edingensteenweg, 132 al
een nieuwe paal, het
probleem voor de bewoner
is dus door Eandis binnen
de maand opgelost.

Rechtszaak
tegen Electrabel.
Bij EANDIS, ondermeer de
exploitant van IMEWO,
weten ze maar al te goed,
dat zij verantwoordelijk zijn
bij eventuele ongevallen
met aftakkingen, de rechts-
zaak die tegen Electrabel in
de zaak Wittevrongel bij het
Hof van Beroep te Gent

loopt, is daar een bewijs van. PBE
is een gewetenloze bende die zelfs
de regels van goed vakmanschap
niet respecteert, nogal wiedes de
Mechelbaan ligt in Begijnendijk, de
hoofdstad van de Bananenrepubliek
Vlaams Brabant.

Eén maand na onze melding heeft
EANDIS de situatie al rechtgetrokken

Erik Verbeeck
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DONDER EN BLIKSEM
Wet van 19 december 1997 moet aangepast worden

Hoe eigenwijs mensen wel zijn, toont de bliksemschade aan
de Langdorpsesteenweg midden februari 2009 nog maar eens
aan. Toen de redactie van Morsum Magnificat een week later
bij de gedupeerde aanbelde was de man daar helemaal niet
mee gediend, ook de journalist van Het Laatste Nieuws werd
vlak na de blikseminslag al afgesnauwd, toch willen wij de
man alleen maar informeren dat, eens de bliksem op bezoek
is geweest, deze nog wel eens zou kunnen terug komen, het
mocht niet baten, eigenwijsheid is ook een deugd.

De Wet is duidelijk.
We herhalen het hier nóg maar
eens, er is al een wet die bepaalt
hoe een gebouw tegen bliksem
dient beschermd en dat is deze
van 2 april 1972, nadien werden er,
zowel in de wet als in de normen,
enkele wijzigingen doorgevoerd,
maar zó ingrijpend waren die niet.
Maar sindsdien, meer bepaald op 1
januari 2008, is de norm wél
drastisch gewijzigd. Op 19 decem-
ber 1997 bepaalde de Wet op de
brandbeveiliging dat gebouwen,
hoger dan 25m, met een bliksem-
afleider moeten worden uitgerust
die voldoet aan de NBN C18-100
én de NBN C18-300, maar ook die
wet is, zoals deze uit 1972, weer
massaal en met de regelmaat van
een klok met de voeten getreden.

Economische en
Binnenlandse
Zaken in gebreke.
Het zou niet meer dan logisch zijn
dat de regelgeving voor bliksem-
beveiliging in het Algemeen Regle-
ment Elektrische Installaties zou
worden opgenomen, in dat geval
zou het Ministerie van Economische
Zaken -Directie Energie-  organis-
men kunnen erkennen die de
keuring van bliksemafleiders
zouden kunnen uitvoeren, wat tot
op heden niet het geval is.
Het MEZ is al sinds de Wet van 2
april 1972 in gebreke en dat is het
vandaag nog altijd. Sinds de
aanstelling van Marie-Pierre
Fauconnier is dat niet verbeterd,
ergo nog veel sléchter geworden.

Wet wijzigen
is onvoldoende.

Sinds de ratificatie van de IEC
62304 -zie MM 163- zitten we in
België qua bliksembeveiliging
zonder wettige normering, volgens
het KB van 19.12.1997 is de NBN
C18-100 en 300 van toepassing en
volgens de recente ratificering,
moet het de IEC 62305 worden,
daarmee is het Ministerie van

Binnenlandse Zaken druk bezig.
Het KB van 19 december 1997
moet ter zake dus dringend worden
aangepast, dusdanig dat de Wet
naar de IEC 62305 verwijst, maar
daarmee is de kous zeker nog niet
af, raakt ze na 37 jaar wel ooit af?

B.I.N. en
“Boek”egneau.
Het Belgisch Instituut voor de
Normalisatie - Philippe Tollet- had
op 16 februari en 20 maart verga-
deringen, o.a. met afgevaardigden
van het Ministerie van Binnenlandse
Zaken -Jan De Saedeleer-, ook de
bekende Professor Dr. Ir. Christian
Bouquegneau van de Faculté
Polytechnique te Mons mocht
uiteraard niet ontbreken. Deze
Professor is ook de Directeur van
de technische commissie van het
IEC, maar de Franstalige heeft
geen oog voor de praktische
toepassing van de regels voor
bliksembeveiliging in zijn eigen
land. Volgens ons gaat de Professor
maar al te graag op de commer-

ciële toer, maakt verre reizen en
schrijft graag boeken, daarom
noemen sommigen hem
Boekegneau. Het is een blaam voor
de Professor dat in zijn eigen land
de beveiliging tegen bliksem in de
praktijk nergens staat, ergo, in zijn
Universiteitstad, vijfentwintig jaar
nadat ze verboden werden, nog
opvangers met radioactieve bron-
nen te vinden waren, op scholen
nota bene! De exemplaren op de
FPM zijn toch verwijderd.

IEC 62305 en dan?
We zijn  benieuwd wat de resultaten

van de vergaderingen met BZ, BIN,
het kenniscentrum van de Civiele
Veiligheid, etc. gaan teweeg bren-
gen.
Op het moment dat men de Wet
van 19.12.1997 gaat aanpassen,
blijft er nog altijd de vraag, wie de
toepassing van de IEC 62305 gaat
controleren en wie daarvoor
bevoegd is. Een wet in het leven
roepen waarvan niemand de
bevoegdheid heeft na te gaan of ze
in de praktijk wordt gerespecteerd,
heeft weinig zin.
De praktijken van de malafide
installateurs van bliksemafleiders
die zich voor “kunst en vliegwerk”
laten betalen, moeten toch ééns
gestopt worden.

Kerk Oud Turnhout:
Gevolg van een overspanning door bliksem bij een
niet conforme elektrische installatie.

Rechts boven -pijl- de resten van de differentieel....

meer  18
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Bruno.Vanobbergen@UGent.be

Bruno Vanobbergen is 37 jaar en
studeerde in 1995 af als licentiaat
Pedagogische Wetenschappen. Hij
startte zijn loopbaan als
wetenschappelijk medewerker aan
de Vakgroep Onderwijskunde en
werd vervolgens assistent bij de
Vakgroep Pedagogiek van de
Universiteit Gent.
In 2003 behaalde hij het diploma
van Doctor in de Pedagogische
Wetenschappen met een
proefschrift over de
commercialisering van de
leefwereld van kinderen. Sinds
september 2003 is hij Doctor-
assistent aan de Vakgroep
Pedagogiek van de Universiteit
Gent en in de periode 2006-2007
was hij docent Interculturele
Pedagogiek aan de
Rijksuniversiteit Groningen. Sinds
12 jaar is hij intensief bezig met
onderzoek naar de leefwereld van
kinderen en jongeren, wat zich uit
in talrijke publicaties, lezingen en
diverse lesopdrachten.

De nieuwe
Kinderrechtencommissaris

Het Uitgebreid Bureau van het Vlaams Parlement heeft
vandaag besloten om Bruno Vanobbergen als nieuwe
kinderrechtencommissaris aan de plenaire vergadering van
aanstaande woensdag voor te dragen. De heer Vanobbergen
is als laureaat uit de selectieprocedure gekomen. Hij volgt
mevrouw Ankie Vandekerckhove op, van wie het 2e (en
laatste) mandaat afloopt. De selectie werd, in opdracht
van het parlement, aan externe instanties toevertrouwd

Ternat / Brussel, 23 maart 2009  Vlaams Parlement

Een unieke functie.
De kinderrechtencommissaris
vervult een unieke rol als
verdediger van de rechten van het
kind. Belangrijk is dat de
kinderrechtencommissaris in alle
acties het VN-Verdrag inzake de
Rechten van het Kind als leidraad
neemt en toeziet op de naleving
ervan. Om goed te functioneren
moet de kinderrechtencommissaris
een groot moreel gezag hebben.
Dat gezag steunt onder meer op
de kwaliteit van de werking van
het Kinderrechtencommissariaat,
zijn onafhankelijkheid en
voldoende draagvlak, zowel bij de
Vlaamse volksvertegenwoordigers
als bij kinderen en jongeren, bij
het grote publiek en bij andere
kinderrechtenactoren. Met de
voordracht tot aanstelling van
Bruno Vanobbergen vertrouwt het
Uitgebreid Bureau erop dat de
nieuwe kinderrechtencommissaris
die hoge verwachtingen zal
waarmaken.

Selectieprocedure.
Tijdens de selectieprocedure
werden de kennis, de attitude en
de competentie voor de functie
van kinderrechtencommissaris
uitgebreid getest. Die opdracht
werd aan twee externe instanties
toevertrouwd. Het rekruterings- en
selectiekantoor GITP heeft de
kandidaten in een reeks van
kennis- en persoonlijkheidstests,
interviews en assessmentcenters
gescreend. De geselecteerde
kandidaten hadden tot slot een
gesprek met een externe jury van
deskundigen onder voorzitterschap
van prof. em. Eugeen Verhellen.
Die jury van deskundigen besliste
over het slagen van de
kandidaten, stelde een
rangschikking van geslaagde
kandidaten op en selecteerde
eenparig Bruno Vanobbergen als
laureaat voor het mandaat van
kinderrechtencommissaris.

Foto Belang van Limburg

In India zijn er “Heilige koeien“ komen hier “Heilige kinderen“

Wanneer we de berichtgeving
in de klassieke -politiek
getinte- media rond de
benoeming van de nieuwe
Kinderrechtencommissaris
zien en horen, dan laat Bruno
Vanobbergen in een
vermeende kwaliteitsgazet al
meteen in zijn kaarten kijken.
Volgens Vanobbergen is de
problematiek rond Rilatine en
de probleemkinderen een
sensatieverhaal van de pers,
dat lijkt ons meer dan een
schot voor de boeg van menig
wetenschapper die het tegen-
deel aantoont.

Rilatine, Prozac,
Strattera, e.a.
In Morsum Magnificat 158 -blz 18-
en 159 -blz 9 en 13- hebben we al
aandacht geschonken aan de
voordrachten van apotheker
Fernand Haesbrouck, sinds geruime
tijd een hevig tegenstander van het
gebruik van -ondermeer- Rilatine.
Haesbrouck was zes jaar geleden
wel akkoord met het voorschrijven
ervan, zijn eigen zoon kreeg het
toegediend, maar dat was fout
geeft Fernand nu toe.
Wie over die materie iets wil
vernemen, kan een gigantisch
aanbod artikels op het internet
raadplegen, daarom gaan wij hier

geen zaken overnemen die u daar
allemaal kan vinden en lezen, maar
wanneer u de informatie op een
rijtje zet zou u niet mogen twijfelen
en u bent niet alleen met uw
overtuiging.

Strattera geheimen.
In Nederland lijkt het dat de proble-
men met ADHD medicatie veel
beter worden aangepakt dan in
België. Zou het feit dat een ex Vtm
baas nu bij de pharmaindustrie is
ingelijfd daar soms iets mee te
maken hebben?

Er zijn de gevolgen van “Het spook van 68“..
...krijgen we straks ook ADHD ministers?

Strattera en zorg voor laterS
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 We hebben het
over Leo Neels,
de jurist is niet
voor niets

overgestapt, hij zal er zeker
financieel niet slechter van gewor-
den zijn, vroeger droeg hij hemds-
maat 40, nu is er aan de Av. Louise
geen enkele winkel meer waar de
man nog een hemdsmaat kan
vinden, wellicht óók niet in Parijs,
Londen of Berlijn.
Op 13 december 2008 heeft het
Nederlandse College ter Beoorde-
ling van de Geneesmiddelen -CBG-
dat eerder in Nederland al rechts-
zaken heeft opgestart tegen de
makers van Strattera -Elli Lilly-,
een Statement over Strattera

College ter Beoordeling van de Geneesmiddelen : Statement over Strattera
http://www.cbg-meb.nl/CBG/nl/humane-geneesmiddelen/actueel/statement-cbg-over-strattera-atomoxetine/default.htm

          Actueel Geneesmiddelen voor mensen
http://www.cbg-meb.nl/CBG/nl/humane-geneesmiddelen/actueel/2006-05-03-herbeoordeling-strattera-atomoxetine-

afgerond-productinformatie-aangescherpt/default.htm

-atomoxetine- gepubliceerd -zie
inzet-. Dat statement heeft uiter-
aard alles te maken met de rechts-
zaak die het CBG tegen Elli Lilly
voert om de geheimen rond het
gebruik van Strattera -opvolger
van Rilatine- bekend te maken.
We hebben vruchteloos getracht om
Professor Jan Buitelaar aan de
telefoon te krijgen, maar verder
dan enkele perswoordvoerders
zoals Pieter Looimans en Bet
Berndsen geraakten we niet.  Wij
raden iedere lezer toch aan om het
statement op de website van
www.cbg-meb.nl toch te lezen, dit
is betrouwbaar materiaal en geen
geleuter op één of andere blog.

Actueel
Geneesmiddelen
voor mensen.
Eveneens op de website van CBG
vindt u een publicatie die dateert
van 3 mei 2006, op de website
vindt u PDF documenten met de
productinformatie van SPC -
Strattera.  In die publicatie wordt
ook melding gemaakt van de
Europese aanbeveling om de
productinformatie aan te scherpen,
misschien moet de nieuwe Kinder-
rechtencommissaris zich toch maar
eens beter informeren rond ADHD
medicatie.

Erik Verbeeck 

De “Strattera“ strijd
van Fernand Haesbrouck

http://www.pw.nl/archief/2009/nummer-10-jaar-2009/2009pw10p08b.pdf
http://www.zitstil.org/TPT03/

Apotheker Fernand
Haesbrouck uit Ieper voert
reeds geruime tijd een
verbeten strijd tegen de
verkoop van ADHD medicij-
nen, de apotheker heeft
daarover zelf al veel op zijn
eigen website geplaatst, dus
ook dié informatie gaan we
hier niet herhalen.

Andere
belangstellenden.
Interessant om te vermel-
den is dat niet alleen
Haesbrouck, maar ook
andere gespecialiseerde
bladen belangstelling
hebben voor de problema-
tiek, ondermeer het

Pharmaceutisch Weekblad
bracht het artikel “Gezond-
heid ADHD’ers op het
spel”, u vindt de link
hieronder.
Een ander artikel van
Simone Muermans en
Caroline Göttgens vindt u
op de tweede onder-
staande link, het artikel is
getiteld “Rilatin: Medische
blunder”. Als u die artikels
leest, dan zou u zich een
voldoende helder beeld
op de zaak moeten kun-
nen geven.

Fernand Haesbrouck, jager op ADHD medicij-
nen en toch ook wel, voor een stuk, mediaman.Erik Verbeeck 

Raad Voor
Journalistiek
stelt hoorzitting
in extremis uit

Ternat / Begijnendijk / Bekkevoort /
Brussel, 7 april 2009.

Op 9 april was er door de Raad
Voor Journalistiek een hoorzitting
gepland vanwege een klacht van
Rita Wuyts tegen Erik Verbeeck.
Rita Wuyts diende voor identiek
dezelfde vermeende feiten ook een
klacht in bij de Onderzoeksrechter
te Leuven, een onderzoek dat op 10

februari 2009 werd afgesloten en
waar zo te zien, geen aanwijsbare
strafbare feiten aan Erik Verbeeck
ten laste kunnen worden gelegd.

RVJ Staat niet
boven de Wet.
Omdat Erik Verbeeck besloten heeft
om een advocaat in te schakelen,
wil deze uiteraard enerzijds het
dossier bestuderen, maar anderzijds
ook het dossier van de strafklacht
bij de Onderzoeksrechter Matthijs te
Leuven.  Filip Voets van de RVJ was
tijdens een telefoongesprek met
advocate Eline T. van het advocaten-
kantoor aan de Louisalaan te 1050
Brussel, niet geneigd om de hoorzit-
ting niet te laten doorgaan. JVDS 

Rechtszaak.
Daarop stuurde de advocate een
vijf bladzijden tellende en gemoti-
veerde brief naar de RVJ waarin
duidelijk werd gemaakt dat, indien
de RVJ de hoorzitting toch zou laten
doorgaan, er prompt een dagvaar-
ding zou volgen.  Daarop reageerde
de RVJ met een e-mail van 7 april
2009 om 14:09u dat de zaak tot
einde mei, begin juni 2009 wordt
uitgesteld.
Het is ongelooflijk hoe arrogant de
RVJ zich opstelt en de indruk wil
geven dat zij het hoogste rechts-
orgaan van België zijn, maar dat is
uiteraard niet zo.
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Het
commer-
ciële
Belgisch
Elektrotechnisch
Comité -BEC-.

Omdat de bal rond het in voege
treden van de IEC 62305 momen-
teel in het kamp van het BEC ligt,
informeren we op 3 april bij Secre-
taris Phillip Tollet van het BEC
-Belgisch Instituut voor de
Normalisatie www.ceb-bec.be.
Ondertussen is het zowat op alle
betrokken diensten bekend dat er
zowel aan minister Magnette van
Energie, als aan Depadt van
Binnenlandse  Zaken, door Volks-
vertegenwoordiger Hagen
Goyvaerts -Vlaams Belang-, naar
aanleiding van onze artikels,
vlijmscherpe vragen werden
gesteld. Bij het BEC kunnen ze dat,
aan de reactie te merken, maar
weinig appreciëren.
De heer Phillip Tollet zegt tijdens
een telefoongesprek onomwonden
dat, vooraleer wij informatie
krijgen, we eerst lid van het BEC
moeten worden, kostprijs; tweedui-
zend Euro!
We weten al lang dat het Belgisch
Elektrotechnisch Comité, waaron-
der Professor Bouquegneau, veel te
commercieel is ingesteld waardoor
belangrijke beslissingen maar al te
vaak commercieel getint zijn,
maar het is toch te gortig dat een
journalist lid van een clubje moet
worden om informatie, die het
algemeen belang dient, te krijgen.
Uiteraard wil men de journalist van
Morsum Magnificat alweer afsche-
pen, hij stelt immers veel te lastige
vragen die wel het algemeen maar
niet “Hun” belang dienen en daar
gaat het uiteindelijk toch om.

23 mei 2009 buigt
de Hoge Raad ....
Binnen het BEC buigt de werkgroep
T81 zich over de huidige materie,
daarna moet het BIN haar werk
doen,  het BEC vergaderde eerder
al op 16 februari en 30 maart 2009,
nu komt er op 23 mei 2009 een
vergadering bij de Hoge Raad.
Ondertussen kan Jan De Saedeleer
van het Ministerie van Binnenlandse
Zaken zijn tanden op die materie
stuk bijten, of de man beroep kan
doen op het kenniscentrum van de
Civiele Veiligheid -Arquennes-, is
een andere vraag, maar vergade-
ren hebben ze al heel wat gedaan,
het resultaat ervan wordt voor deze
redactie weer verborgen zodat wij
ons afvragen wat ze ze weer te
verbergen hebben.

37 jaar later.
We stelden de vraag wie er, nadat
de wet al sinds 2 april 1972 be-
staat, in de schoot van het BEC -en
anderen-, waar vele werkgroepen
werden opgericht,  nu eigenlijk de
controle op de aangelegde bliksem-
afleiders mag uitoefenen?
Toen wij de heer Phillip Tollet van
het BEC die vraag telden, legde de
Franstalige -spreekt slechts enkele
woorden Nederlands- de telefoon
in.
Hoe graag velen zich ook specialis-
ten noemen en zetelen in werk-
groepen, organisaties en beroeps-
federaties zoals FEDELEC,
NELECTRA, LVME, de P86, de
werkgroep 64, en vele, vele ande-
ren, dat alles ten spijt, is er op de
werkvloer nog steeds geen enkel
organisme of instelling die officieel
erkend is om bliksemafleiders te
keuren.

Opgelicht.
Voorgaande geeft een handvol
installateurs van bliksemafleiders
de mogelijkheid om er maar op los
te knoeien en zich vaak rijkelijk te
laten betalen -zowel in het verleden
als vandaag- voor niet conforme
installaties, ergo argeloze kopers
op te lichten door toestellen te
verkopen waar ze een waarde aan
geven die niet wetenschappelijk
bewezen is. Eén van die charlatans

die in het verleden lid was van het
BEC, is de zaakvoerder van
Heleblitz -Hendrik Theys-, invoer-
der van de Helita radioactieve
ondingen, die hij overal plaatste en
het zelfs presteerde om te onder-
schrijven dat zo’n ioniserende
Helita volledig voldeed aan de
gestelde eisen en de richtlijnen in
het lastenboek, uiteraard een niets
zeggende omschrijving.  Maar de
koper was bedrogen, had geen
vergunning en diende in 2004 het
tuig terug af te breken, hij was dus
opgelicht.  Frappant is dat vandaag
dezelfde firma bij het FANC nog
altijd  erkend is om de tuigen, die
zij vroeger zelf illegaal plaatsten,
vandaag legaal te verwijderen, de
overheid verleent in feite hand en
spandiensten aan malafide bedrij-
ven.
Het fatsoenlijk installeren van
bliksemafleiders en een deugdelijke
controle is er na 37 jaar nog altijd
niet gekomen, het ontbreekt de
overheid aan kennis en competen-
tie, politiek is alleen met zichzelf
bezig en niet met de veiligheid van
personen en goederen.

SYNTRA
doet een poging

De zaakvoerder van Heleblitz was lid van het BEC,
maar ook invoerder en installateur van de illegale
radioactieve opvangers Helita !

Wat op deze offerte van Heleblitz staat is puur bedrog, zo’n
ioniserende bliksembeveiliging was helemaal niet in overeen-
stemming met welke Belgische richtlijn dan ook, ergo het
toestel werd door Controlatom zelfs ongeschikt verklaard om
volgens het KB van 28 februari 1963 geplaatst te worden!

Overheid -FANC- werkt
liever met malafide bedrijven!

meer  19

Erik Verbeeck
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Dodelijk werkongeval te Betekom.

WASO moet “Doden” laten rusten en levenden
beschermen.

Nadat het door Kluwer afgestoten
BNT -Bijscholing Nieuwe
Technieken- uit Aartselaar de
opzet om een cursus
bliksemafleiders te organiseren,
wegens geen belangstelling -het
was ook veel te duur- diende af te
voeren, gaat nu Syntra een poging
ondernemen, wij brachten
daarover reeds een online bericht
op 29 maart 2009.

SYNTRA BLIKSEM

Alhoewel Syntra zeer karig is
met haar informatie, zijn ze
blijkbaar nog altijd zinnens
verdere pogingen te
ondernemen om een cursus in
te richten.

Syntra zegt :
Deze cursus is bedoeld voor
eenieder die bij deze
problematiek betrokken is. Ik
denk aan residentieel
installateurs die residentiële
woningen in risicogebieden
trachten te vrijwaren van
blikseminslag, maar het kan
evengoed gaan over de technisch
verantwoordelijke van een
bestuur of een bedrijf die zich

http://www.syntra-ab.be

zorgen maakt over blikseminslag,
evenals over een publiek dat
werkt met feesttenten en
zendmasten enz. De juiste inhoud
moet ik u schuldig blijven, dit
maakt het onderwerp uit van de
cursus zelf, wel mag u o.a.
volgende topics verwachten;

- risicogebieden
- blikseminrichtingen (volgens
  de vigerende normen)
- respecteren van veilige
  afstanden vd leidingen vd
  blikseminrichting tov
  elektrisch gevoelige
  installaties
- elektrische beveiliging
  -‘bliksemautomaten’-.

Betekom, 23 maart 2009.

Volgens Dr. Pieter Demunck, de
baas van WASO in Vlaams Brabant
en Limburg, zijn er, wanneer zij de
bouwactiviteiten van behangen en
schilderen meetellen, in totaal
400.000 bouwwerven die de
arbeidsinspectie zou moeten
controleren.  WASO beschikt over
150 inspecteurs en zo’n aantal
werven kunnen ze niet allemaal
aan zo klinkt het al jaren aan een
stuk. Op hoeveel “helpers” WASO
buiten haar eigen inspecteurs kan
rekenen, zoals deze van PreBes,
Prevent en recent NAVB, zegt Dr.
Demunck wijselijk niet.

Dakwerken.
Op 23 maart 2009 komt dakwerker
Eddy Van Erom aan een woning
aan de Leemstraat, 10 in 3130
Betekom, een werkje uitvoeren.
Twee zonen van zijn levensgezellin
Rosy, steken een handje toe.
Iedereen die een beetje vertrouwd
is met bouwen en verbouwen weet
hoe dat gaat, gelegenheidshelpers
vindt men bijna altijd op dergelijke
kleine bouwwerven.
Eddy werkt aan de achterkant van
het gebouw met zijn ladder, hoe en
wat er juist gebeurde is niet
duidelijk, maar de man valt naar
beneden, komt op een
onderliggend muurtje terecht en
loopt een zware hoofdwonde op,
daags nadien bezwijkt Eddy aan
zijn verwondingen en op 26 maart
wordt in de O.L. Vrouwkerk te
Herent afscheid genomen van
Eddy.

Ongelukken gebeuren altijd bij iemand anders en liggen op een
kleine plaats, ver van ons weg, ze gebeuren onverwachts en de
omstandigheden zijn vaak onbenullig maar ze zijn zondermeer een
feit en dikwijls veroorzaakt door onoplettendheid, vermoeidheid,
toevalligheid en ga zo maar door. Ongevallen op bouwwerven zijn er
nog véél te véél, maar de verantwoordelijken die het toezicht
hebben, steken de handen in de lucht, het is de fout van de politiek.
De vier achtereenvolgende ministers beloofden WASO méér
personeel, maar in de praktijk is het juist andersom, uiteraard altijd
hetzelfde stramien, politici zijn liegbeesten, je weet wel “Parlement”
Parler.. et .. Mentir, maar de kudde ondergaat dit alles en wanneer
het noodlot toeslaat komt er wat gemor, maar daar blijft het bij.

WASO op SECURA 2009 : te weinig inspecteurs.

Stress en concurrentie.
Om wat zicht te krijgen op de
situatie hebben we contact
genomen met de Architekte, een
andere aannemer en de
veiligheidscoördinator uit Limburg,
maar ook met Rosy, die ons vroeg
om via deze weg iedereen te
bedanken die haar steun heeft
betuigd door op 26 maart 2009 om
10.00 uur naar de Onze

Rosy, de levensgezellin van Eddy dankt iedereen die steun betuigde,
velen hebben de uitvaartplechtigheid in O.L.Vrouwkerk te Herent bijge-
woond, Rosy kon op zo’n korte tijd niet iedereen bereiken.

Lievevrouwkerk te Herent te
komen, het was haar onmogelijk,
mede overmand door emoties,
mensen van het gebeuren op de
hoogte te brengen.
Maar overal waar we over het
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Vlaams Komitee voor Brussel
Drukpersstraat 20

1000 BRUSSEL
0477 62 92 01
0479 86 55 12

els.grootaers@skynet.be

De Brusselse Post is een
pluralistisch tijdschrift dat
binnen het bestek van zijn
maatschappelijk doel open
staat voor alle opinies
zonder onderscheid. Auteurs
en gastschrijvers zijn verant-
woordelijk voor de inhoud van
hun artikel.

April 2009:

- Naar een 'verbrusseling' van
de Vlaamse mandatarissen?
Taalexamens zijn niet te moei-
lijk.
- En die Brusselse taalwetten
toch.
- Gemeenschappelijke
Gemeenschapscommissie is
geen Gemeenschap!
- Als Vlaming in Brussel gaan
eten.....
- Staten-Generaal van Brussel:
een tussenstand.
- Kritische beschouwingen.
- Uit de negentien.
- Taalombudsdienst.
- Komt er een Europese boeren-
tram?

Duidelijk een blad dat door elke
échte Vlaming in Brussel, maar
ook daarbuiten, gelezen zou
moeten worden als wij willen
voorkomen dat het Vlaamse
Brussel een Francofoon bastion
wordt.

gebruik van
ladders in plaats
van stellingen
praten krijgen

we dezelfde reactie; de concur-
renten, die geen stellingen
gebruiken, zijn goedkoper en
kapen de bestellingen weg. Het
wordt moeilijk zegt iedereen in
koor, ook andere aannemers die we
hebben aangesproken spreken
dezelfde taal.

Doden laten rusten.
We vernemen van Rosy dat de
arbeidsinspecteur óók al met haar
contact heeft genomen, alhoewel ze
dat niet woordelijk heeft gezegd,
begrijpen wij dat O. van WASO
Leuven heeft gezegd dat hij ook
maar opdrachten uitvoert, dat wil
dus zeggen dat WASO hier nu de
zaken post factum/mortem aanpakt
terwijl anderen die anticiperen,
zoals de redacteur van Morsum
Magnificat, worden aangepakt en
bij de Politie kunnen komen
uitleggen waarom de journalist een
onveilige situatie aankaart.
WASO moet de levende arbeiders
beschermen door méér toezicht uit
te oefenen en minder deelnemen
aan spreekbeurten, bijeenkomsten,
zoals te Genk en dies meer en zich
wat méér op de werkvloer
begeven. Ondertussen is er op die
werf aan de Leemstaat in Betekom

De O.L.Vrouwkerk te Herent
was te klein, tot in het
portaal volgden belangstel-
lenden de plechtigheid.

door aannemer Kurt wel een
stelling geplaatst, volgens die
aannemer werkte Eddy voor zijn
eigen rekening en niet in
onderaanneming van hem, of dat
klopt hebben we niet kunnen
controleren.

2009

Van 25 tot 27 maart 2009 was er weer de
SECURA, dit  jaar onder de naam 7th
Exhibition on Safety & Security at work,
geloof me vrij, omdat wij elke dag op werven het  tegenovergestelde van
veiligheid vaststellen aanzien wij het bezoeken, ergo bijwonen van de
verschillende spreekbeurten, als een lachertje. Daags vóór de start van deze
driedaagse beurs was er het werkongeval te Betekom, maar dat is slechts
een “Fait divers” geworden, de bevoegde ministeriële dienst wijst met de
vinger naar de minister van Sociale Zaken, momenteel “Madame Non” het
ziet er voor WASO dus niet goed uit.

7th Exhibition
Safety & Security at work

Ternat/Brussel,
25/26/27 maart 2009.

In de politiek spreekt men om de
haverklap over “Veiligheid”, wat ze
daarmee juist bedoelen, zeggen de
leugenaars er nooit bij, volgens
deze redactie, zéker niet de

arbeidsveiligheid, een staaltje
daarvan is ons artikel in Morsum
Magnificat 160 van december 2008
waar het Vlaams Belang, inclusief
advocate Anke Van Dermeersch,
zich op een schandalige wijze
onveilig hebben opgesteld en een
zeer slecht signaal naar de burgers

gaven wegens het organiseren van
een persconferentie op een
bouwwerf die volgens het KB van
21 januari 2001 -Tijdelijke en
mobiele werkplaatsen- niet
toegankelijk mocht zijn. Advocate
Anke Van Dermeersch had dat
moeten weten, maar zelfs toen de
journalist van Morsum Magnificat
het haar zei, wilde ze het nóg niet
gezegd hebben, foei Anke.
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Arbeidsveiligheid
in de praktijk.
Op 26 maart 2009 was er in zaal
321 van SECURA een spreekbeurt
met de Sociale Partners & FOD
WASO, alhoewel wij vakbonden
met argusogen bekijken, hebben
we toch aan het betoog van ACV’er
Herman Fonck de nodige aandacht
geschonken.
Uit de powerpoint presentatie willen
wij u toch enkele cijfers meegeven
die aangaande handhaving
geprojecteerd werden :

° 30% geen betrokkenheid
   preventieadviseur.
° 32% geen afscherming bij
   gevaarlijke machines.

Op 31 mei en 01 juni 2007
werd het 46e Interprovinciaal
Congres Welzijn op het Werk
in het Hotel NH Molenvijver te
Genk georganiseerd, Morsum
Magnificat bracht er zowel
online als in Morsum
Magnificat 141 een verslag
over.

Veertien deelnemers
WASO, acht hebben
ook overnacht.
De organisator was het
Provinciaal Veiligheidscomité van
Limburg voor de bevordering
van de arbeid, wij hadden de
indruk, dat er weer veel -rode-
politieke achtergrond mee
gemoeid was, opening met
Steve Stevaert en

Peter Vanvelthoven, het slot met
Hilde Claes, meer moeten we u
daar niet meer over vertellen.
Wie wil weten hoe het daar met de
onderwerpen over veiligheid en het
Interim-kantoor van de Allochtonen
-VDAB- is verlopen, kan aan de
uitgever van Morsum Magnificat het
nummer 141 van Juni 2007
bestellen.

De deelnemers van WASO.

BORGERS Els -1/6-
DE COCK Els -31/5-
DE SAEDELEER Veerle 31/6.
DE MUNCK Pieter 31/5 en 1/6-
DEHASQUE Frank 31/5 en 1/6.
DENEVE Christian 31/5.
DIRIX Ludo 31/5 en 1/6.
GIES Lutgarde 31/5 en 1/6.
GILIS Nadine 31/5.
GOORDEN Henk 31/5 en 1/6.

GYSEN Solange 31/5 en 1/6.
IMBRECHTS Willy 1/5 en 1/6.
TOUSSEYN Paul 31/5 en 1/6.
VAN MEULDER Greet 31/5.

Gezelligheid
kent geen grenzen.
Als WASO aanwezig is, dan zijn
de vrienden van PreBes niet ver
uit de buurt, die hadden dan ook

vier deelnemers gestuurd,
uiteraard ook met overnachting,
van Hasselt naar Genk is ook zó
ver....  het blijkt dat het er ‘s
avonds in de bar tot in de late/
vroege uurtjes heel gezellig aan
toeging, daar was de  journalist
van Morsum Magnificat niet bij.
Over veiligheid hebben ze daar
veel gesproken, wij stellen vast
dat veel Limburgse bedrijven,
maar ook andere, systematisch
onveilig werken.

Bij dergelijke gelegenheden moet de Directeur-generaal Paul Tousseyn
er wel degelijk, en dat voor twee dagen, bij zijn, met het PV dat de
Gerechtsdeurwaarder op 6 september 2001 opstelde heeft de heer
Tousseyn maar weinig gedaan, dat dossier ligt nu bij de minister.

VEILIGHEID
daar spreek
ik veel over

° 34% geen geschreven
   essentiële
   veiligheidsinstructies
   voorhanden.
° 20% geen verslag erkend
   controle organisme voor
   transport en
   hefwerktuigen.
° 21% valgevaar door
   wanorde, geen
   afscherming, geen slibvrije
   vloeren.
° 31% ernstige fouten inzake
   brandpreventie -versperde
   nooduitgangen, geen
   instructies aan

            werknemers-
° 27% ontbrekende

            veiligheidssignalering.

Enkele resultaten
inzake handhaving.

° 203 slachtoffers van
  dodelijke arbeidsongevallen
  per jaar.
° 18.368 slachtoffers met
   blijvende handicap.
° In 2006 sterft bijna elke

            werkdag een Belg door een
   arbeidsongeval.

Nog enkele cijfers ;

° 56 doden op het werk in
   KMO’s zonder comité
   preventie.
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° 6.209 blijvend
   gehandicapten
   in KMO’s
   zonder comité

                     preventie.
° 29 doden met minder dan
   één jaar anciënniteit in hun
   onderneming.
° 50 doden met minder dan
   5 jaar anciënniteit.
° 20 dode jonge
   werknemers, jonger dan
   30 jaar.
° 6 gedode en 939 blijvend
   gehandicapte
   uitzendkrachten.
° 33 bouwvakkers,
   verongelukt op
   bouwwerven.

Wat er moet gebeuren.
°De Europese

inspectiediensten moeten versterkt
wordentot het Europees

gemiddelde.
De ministers moeten hun politieke
beloften uitvoeren.

° Een lik op stuk beleid,
reële vervolging en boetes.

° Burgerlijke immuniteit van
recidive werkgevers bij
arbeidsongevallen opheffen.

° Jagen met de fanfare
voorop :
- Vooraf aankondigen
inspectieprogramma in toekomst.
- Sensibilisatie van sociale
partners.
- Uitvoeren inspecties.

Politieke
onverantwoordelijken.
Herman Fonck noemde in een ruk
enkele ministers die hun beloften
om de Arbeidsinspectie meer
middelen te geven, we noemen ze
hier even voor u op :
- Anissa Temsamani.
- Vandenbroucke.
- Miet Smet.
- Laurette Onkelinx.
- Kathleen Van Brempt.
- Freya Van den Bossche.
- Peter Van Velthoven.
Alle voorgaande ministers zouden
de Technische Inspectie versterken
zei de heer Fonck, zou het kunnen,

van  21

Dit is de povere belangstelling voor een toespraak van de minister Joëlle
Milquet die was aangekondigd, maar uiteraard niet kwam opdagen.

dat de socialisten de inspectie
bewust virtueel lam leggen om het
de “heren” en “dames” werknemers
niet te lastig te maken omdat ze
bijvoorbeeld de PBM die ze ter
beschikking krijgen, niet gebruiken
of ergo, stuk maken? Wij hebben
onze bedenkingen, we zien ook

regelmatig dat arbeiders het
gebruik van een helm maar lastig
vinden en resoluut weigeren hem
op te zetten.

Overwegend
Franstalig.
Dat men bij WASO een loopje
neemt met de taalwetgeving
hebben wij tijdens deze sessies nog
maar eens kunnen vaststellen, de
éne dag werd overwegend het
woord gevoerd in het Nederlands,
maar er was geen vertaling, of
althans veel te laat.
Later ging het van kwaad naar
erger, toen er wél tweetalige slides
beschikbaar waren, werd de
uiteenzetting gegeven door Anne
Himpens -WASO Ervaringsfonds en
de tewerkstelling van oudere
werknemers-, van origine
Nederlandstalig, maar WASO
collega Dimitri Léonard was
Franstalig. Anne Himpens vond het
nodig om het ganse verhaal
voortdurend in het Frans te geven,
want “Dimi moet nog leren en kent
geen Nederlands”! De Vlamingen
slikten alweer deze bittere pil,
Morsum Magnificat heeft het wél
aan Anne Himpens duidelijk
gemaakt dat dit niet door de beugel
kon.

PreBes.
Volgens ons is deze Koninklijke
Vlaamse Vereniging voor Preventie
en Bescherming een instelling waar
mooie jobkes gecreëerd worden,
toch stellen we vast dat de
gewezen en gevreesde

arbeidsinspecteur, Hoofdingenieur,
Directeur, Profiteur Guido Haekens
er niet meer bij is, wij hebben bij
PreBes nog nooit goed in de kast
gelegen, met mensen die met
kennis van zaken kunnen spreken,
zijn ze uiterst voorzichtig, dat heeft
de heer Aertgeers en ook Paul De
Potter -Vei- tijdens debatten
moeten ondervinden, vandaar en
zodoende.
De belangstelling voor deze
lezingen was dermate gering dat
PreBes een groot aantal
presentatiemappen te veel had
meegebracht, het zaaltje was maar
voor de helft gevuld. PreBes is
altijd druk doende om van alles en
nog wat te organiseren en telkens
kost zo’n bijeenkomst bijwonen al
gauw 200 Euro,  over veiligheid
wordt dan veel gesproken maar
ondertussen rinkelt ook de kassa.
Van de pers en zeker van
journalisten met een technische
bagage en vele jaren ervaringen,
die bovendien lastige vragen
stellen, moeten ze niets hebben,
ergo die moeten maar wegblijven.

meer  23
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NAVB.
Tijdens de uiteenzetting in lokaal
321 hadden we ook twee personen
van het Nationaal Actiecomité
Vlaamse Bouwfederatie verwacht,
noch Carl Heyrman, noch Christian
Depue daagden op, later vernemen
we van Christian Depue dat hij
dacht als moderator te mogen
fungeren, wat blijkbaar om een of
andere reden niet doorging,
daarbuiten hij voor een
buitenopdracht werd ingeschakeld.
De NAVB zet, om de veiligheid op
bouwwerven te verbeten, een
twintigtal mensen in, maar voor de
Technische Inspectie is dat maar
een druppel op een hete plaat.
Inspecteurs van de NAVB kunnen
wel twintig werven per dag
bezoeken, WASO kan dat niet, zegt
Pieter Demunck, omdat een PV

opstellen wel iets langer duurt.
Toch werd WASO door alle sprekers
van de vakbonden op de korrel
genomen, deze redactie is het dus,
wat dat betreft, eens met de
vakbonden.

VDAB of OCMW?
Een merkwaardige vaststelling werd
door Wim Verhaert van de nv Van
Hout -nu onder BESIX- uiteengezet.
Tijdens de bijeenkomst te Genk -zie
MM 141- heeft deze redactie aan
Fons Leroy -VDAB- de opmerking
gemaakt of de VDAB in het
verleden over de ganse lijn niet
gefaald heeft waardoor de Interim-
kantoren groot succes kenden en
de VDAB per definitie niet het
Interim-kantoor van de allochtonen
is geworden? Fons Leroy kon die
vraag toen niet waarderen, dat is
uiteraard zijn probleem, maar nu
horen we nog een andere klok

      Morsum Magnificat
herinnerde Wim Verhaert
aan de tweedaagse te
Genk, stelde hier de vraag,
wie volgens hem dan
gefaald heeft, de arbeiders,
de VDAB of Van Hout?

luiden, deze van een grote
bouwfirma die desastreuze cijfers
citeerde.
Wim Verhaert zei dat van de 480
door de VDAB geselecteerde
kandidaten, de firma Van Hout, na
gesprekken, 180 kandidaten die
van de VDAB een opleiding kregen,
hadden weerhouden.
Van dat aantal werden 27 geschikt
bevonden voor een alternerende

PreBes - aan de nog overblijvende mappen
kan u oordelen hoe weinig belangstelling er
was, de dame van PreBes is altijd
vriendelijk, het is niet haar schuld dat PreBes
in feite ook niets kan doen.

De drukste plaats van SECURA 2009 - de VIP Lounge, daar
sprak men tussen pot en pint weer over veiligheid ....

Ze pisten met z’n allen een grote plas en alles
bleef zoals het was .... dikwijls erg onveilig!

opleiding -14 dagen
schoolbank, 14 dagen
werf- dat werd zes
maanden volgehouden.
Uiteindelijk zijn er maar 3
krachten die definitief
mochten blijven en die nog
altijd in het bedrijf werken.
Morsum Magnificat
herinnerde Wim Verhaert
aan de tweedaagse te
Genk en stelde hier de
vraag wie, volgens hem,
dan gefaald heeft, de
arbeider, de VDAB of Van
Hout? Daarop kon de man
natuurlijk in het publiek
niet antwoorden, maar het
is duidelijk dat de VDAB
een soort sociale instelling
is geworden die bij een
OCMW aanleunt.
Wij zijn er van overtuigd,
dat de VDAB
werkweigeraars de hand
boven het hoofd houdt en

dat de RVA maar beter toegang zou
krijgen tot de database van
degenen die bij de VDAB
werkaanbiedingen weigeren.
                          Erik Verbeeck
35 jaar industriële ervaring in
binnen- en buitenland, zonder één
ongeval of schade aan derden en
dat komt, eigenaardig genoeg, niet
sympathiek over. Het zij zó.

Rechtse Jean-Marie Dedecker onder vuur in
ultralinkse HUMO ?Ternat, 7 april 2009.

Een boek van Jean Marie Dedecker
dat niet door een bepaalde uitgever
werd uitgegeven, zou aanleiding
zijn van een actie die al een poosje
in het vat lag, het deksel van dat vat
zou volgende week in HUMO
worden gelicht.

Julien Weverbergh is een uitgever
wiens dochter eerder was gehuwd met
Douglas De Coninck en nu de vrouw is
van Leo De Haes, uitgever bij
Houtekiet.  Jean-Marie Dedecker
heeft zijn boek “Rechts voor de
Raap” door Van Halewyck laten
uitgeven, kwatongen beweren nu dat
sommigen daardoor in het privé-leven

van Jean-Marie Dedecker zijn gaan
spitten. Of dat alleen over de
vriendin van Jean-Marie gaat
-Christine- en of er nog méér is,
weten we -nog- niet, maar sommigen
zeggen dat zoiets voor Jean-Marie
zeer vervelend zou kunnen worden, er
zou nogal wat te vertellen zijn over
Jean-Marie Dedecker zegt ons een
zeer goed ingelichte bron.

EVER 
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bureaucratische
en dure regels in
het land waar hij
de dienst wil

leveren. De eurorealisten pleiten
voor een evaluatie van de
Europese dienstenrichtlijn en een
stelsel waarbij de EU de
minimumvereisten voor de
dienstverleners formuleert die
gelden voor alle lidstaten.  België
moet o.m. streven naar: Een
volledig vrije dienstenmarkt, een
drastische vereenvoudiging van het
BTW systeem, de invoering van
een gezamenlijk patent om
uitvindingen in Europa te houden,
verlaging van fiscale taksen enz.

Vijfde vrijheid.
Aan het vrije verkeer van
goederen, personen, diensten en
kapitaal dient een vijfde vrijheid te
worden toegevoegd n.l. vrijheid
van kennis. de in Europa aanwezige
kennis moet beter benut worden,
studenten moeten meer
mogelijkheden krijgen om in het
buitenland te studeren en toptalent
uit het buitenland moet actief
aangetrokken worden.

Sterke munt.
De gezamenlijke munt van de EU
lidstaten biedt burgers en bedrijven
gemak, kansen en stabiliteit, de
deelnemende landen zijn beduidend
minder kwetsbaar voor financiële
crises. Echter, het is van belang dat
deze munt sterk blijft.  Wat nu moet
gebeuren is het versterken van de
sociaal-economische, fiscale,
elektronische en fysieke
infrastructuur van Vlaanderen zodat
onze bedrijven op de eerste golf
zitten zodra de wereldeconomie
weer aantrekt. Daarvoor dient de
fiscale structuur sterk

vereenvoudigd te worden, de
publieke subsidiemolen ontmanteld
en tarieven verlaagd bijv. door de
invoering van een vlaktaks in de
vennootschapsbelastingen.

Europa consolideren.
De uitbreiding van de EU van 15
naar 27 staten was een grote sprong
en er is tijd nodig om dat te
absorberen omdat een grote
welvaartskloof overbrugd moet
worden. Dat is de reden dat de
eurorealisten geen voorstander zijn
om ook Turkije te laten toetreden tot
de EU. Europees beleid inzake
landbouw en regionaal beleid
zouden met Turkije als volwaardig
lid uit hun voegen schieten. Met de
toetreding van Turkije zou de EU
geen stabiliteit exporteren maar
instabiliteit importeren.

Europa zuiniger.
De begroting van de  EU is ca. 860
miljard Euro voor de periode 2007-
2013, maar de prioriteiten worden
niet helder gesteld. Ongeveer 76%
van de begroting gaat naar naar
landbouw en regionaal beleid terwijl
voor innovatie en technologische
vernieuwing naar verhouding weinig
is uitgetrokken.  De nadruk van de
Europese subsidies ligt op directe
inkomenssteun aan boeren en
plattelandsontwikkeling, hiermee is
het landbouwbeleid een soort sociale
zekerheidssysteem geworden. Het
wordt dan ook de hoogste tijd om
dat beleid te veranderen.

Vóór kernenergie.
De Europese afhankelijkheid van
olie en gas is zorgwekkend. De EU
voert 50% van zijn energiebehoefte
in waarvan 45% van de olie uit het
Midden-Oosten en 40% van het gas

uit Rusland komt. Europa moet af
deze afhankelijkheid omdat zelfs nu
al de energievoorziening wordt
gebruikt als politiek wapen. Zelfs
met wind- bio- en zonne-energie
zal Europa afhankelijk blijven van
energie-invoer. Een gezamenlijke
energiepolitiek is dan ook
noodzakelijk met een betere
aansluiting op elkaars
elektriciteitsnetten en gas- en
oliepijpleidingen. De EU dient dit te
stimuleren door onderzoek en door
de ontwikkeling te bevorderen van
trans-Europese energie- en
infrastructuurnetwerken te helpen
financieren.  Voor de Eurorealisten
is één ding glashelder : een
Europees energiebeleid is
onmogelijk zonder kernenergie.

Het boekje bevat nog meer
aanbevelingen / zienswijzen en
leest gemakkelijk. De uitgever is
Pelckmans op internet te vinden
onder het adres : http://
www.pelckmans.be/

Vraag van Morsum Magnificat.
Omdat vooral energiebeleid de
hoofdredacteur van Morsum
Magnificat nauw aan het hart ligt,
stelde hij aan Derk Jan Eppink de
vraag of hij op de hoogte is van het
feit dat, wanneer SIDMAR, BAYER,
BASF in het Antwerps of Gents
havengebied, goedkopere energie
in Duitsland of Frankrijk zouden
willen aankopen, netbeheerder Elia
niet in staat is om, met haar
huidige infrastructuur, deze energie
tot op de plaats van bestemming te
brengen. Derk Jan Eppink was
blijkbaar op de hoogte van dit
probleem en noemde het één van
de vele uitdagingen van de EU, het
Europese net is te zwak diende
Eppink toe te geven.

JVDS 

FANC Ingebreke met
regelgeving én aanpassing
ADR inzake klasse 7.

 Franstalige bedrijven IRE en Cogetrina halen slag thuis.

Al vijf jaar is het FANC -P.Jadoul-
druk doende om een lijst van
goedgekeurde Ionische
rookmelders op te stellen. Die
lijst is er, behoudens een
vergissing van mijnentwege,
nooit gekomen. Nu worden
enerzijds ionische rookmelders in
doe-het-zelf centers aangevoerd
en anderzijds, onder druk van
Recupel, in de containerparken
verzameld.

Recupel
duwt aan de kar.
Wat Recupel bezielt om in de
containerparken overal zwarte 120
liter vaten te gaan deponeren om
het ophaalcircuit volgens het
ophaalscenario 6 van OVAM op gang
te brengen, is een vraag die we nog
niet kunnen beantwoorden.
Feit is dat de wetgeving nog niet in
orde is en het Federaal Agentschap
Nucleaire Controle éérst de regels
dient te publiceren.

ADR Regels aanpassen.
Om het ophaalscenario 6 op de rails
te kunnen zetten, moet het FANC
eerst de ADR regels voor het
vervoer van Radioactief materiaal
aanpassen, de Europese Commissie

RECUPEL forceert ophaling rookmelders

zou al akkoord zijn, maar het FANC
geeft geen informatie daarover. Tot
nader order mogen de radioactieve
rookmelders, buiten de regels
voorzien in het KB van 20 juli 2001,
niet vervoerd worden, dus geen
uitzondering voor het vervoer van
die rookmelders.
In voornoemd ophaalscenario is er
geen ADR attest Klasse 7 meer
nodig voor die transporten, onbe-
grijpelijk en een slag in het gezicht,
ergo, onder de gordel van iedereen
die bijvoorbeeld voor het vervoer
van kortlopende isotopen een ADR
attest moet hebben.  De grote
contracten zijn naar Franstalige
bedrijven gegaan -IRE en
Cogetrina- bij deze laatste is alles
Franstalig, nog een schande, ze
komen wel in Vlaanderen ophalen.

EVER 


